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V tej šteVilki lAHkO PReBeRete:
Vrhpolje dobi nov vodovod• 

Srečanje 27. evropskih podeželskih občin• 

Razstava zelišč v Moravčah• 

Prvi avtomatski defibrilator v občini• 

Aktivne počitnice 2011 • 



Lepo vabLjeni na čajanko 
pri MohorjeveM MLinu pod dvorjaMi 

ob učno-sprehajaLni poti rača, 
v nedeLjo, 25. septeMbra, od 14. ure daLje. 

td  Moravče  

Obvestila

kd Grajski oktet 
vas vabi vse, ki radi prisLuhnete 

sLovenskiM in tujiM pesMiM 
v oktetovski izvedbi, 

na Letni koncert z Gosti, ki bo v  

petek, 26. avGusta 2011, ob 20. uri 
v atriju Gradu tuštanj. 

vLjudno vabLjeni! 
v priMeru dežja bo prireditev v soboto, 

27.8.2011, ob 20. uri.

TEČAJ PLETENJA KOŠAR

Pletenje košev in košar je bila v preteklih časih splošno 
razširjena ljudska obrt, ki jo dandanes obvladajo le 
redki . Na veselje pletarjev se v zadnjem času ponov-
no kaže večje zanimanje za učenje tovrstnih ročnih 
spretnosti.
Če si želite splesti svojo košaro ali se zgolj naučiti ne-
kaj novega, bo glede na število prijav v zimskem času 
(2011/2012) organiziran tečaj pletenja košar.
Za prijave pišite Iztoku Urbaniji na elektronsko pošto 
iztok.urbanija@gmail.com ali ga pokličite na telefonsko 
številko 041/ 37 66 40. Prijave so mogoče do 30. 
oktobra 2011.

Društvo krajanov Limbarska gora 
VABI

na 6. koncert domače glasbe
in obuditev starega običaja

SLOVO POLETJU Z GLASBO

ki bo v petek, 23. septembra 2011 
ob 19.uri 

v Kulturnem domu v Moravčah

Nastopili bodo:
Ansambel Pogum

Moravški trio
Popotniki

drugi mladi glasbeniki
 Johanca in Ljudski pevci iz Blagovice

Letos bo dekle Johanca  obudila spomin na 
  vojaški nabor- štelengo

in odhod fantov k vojakom, 
o čemer bo pripovedovala v moravškem narečju.

V stare čase vas bodo popeljali tudi pevci s pravim 
ljudskim petjem. 

Vstopnice bodo v prodaji eno uro pred prireditvijo.

Pridite!  Prijetno in zabavno bo!

Zveza borcev za vrednote NOB Moravče v 
sodelovanju z Občino Moravče 

vabi
na prireditev ob sedemdeseti obletnici 

napada na Mengeško - Moravško četo na 
Mohorju

v nedeljo, 18. septembra 2011 ob 10.30 uri
k spomeniku na Mohorju (Moravče pri 

Domžalah)

V programu bodo sodelovala 
domača kulturna društva.

Slavnostni govornik bo 
Martin Rebolj, župan Občine Moravče.

Sledilo bo družabno srečanje. 

Vljudno vabljeni!

Društvo upokojencev Moravče
Trg svobode 5, 1251 Moravče

Obveščamo članice in člane, da zbiramo prijave 
za srečanje upokojencev Gorenjske, ki bo na 

Soriški planini, 1. septembra 2011.
Vljudno vabljeni!
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Novice iz Moravške doline 
Avgust 2011, Letnik XII, Številka 3.

Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine 
Moravče, ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat 
letno in ga prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. 
Sedež in naslov uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 
4, 1251 Moravče, tel 7232700. E-poštni naslov moravske.
novice@moravce.si. Odgovorni urednik: Edo Veselko, 
namestnica odgovornega urednika: Vojka Rebolj. Uredniški 
odbor: Edo Veselko, Vojka Rebolj, Maja Hren, Marko 
Kladnik,Katja Ribič, Irena Ravnikar, Ajda Lalič, Eva Babnik. 
Novice iz Moravške doline so vpisane v razvid medijev pri 
Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 374. 
Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. Tisk: Tiskarna 
Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 23. septembra 2011. 
Vaše prispevke pričakujemo do 7. septembra.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7247-140; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 10.30; 11 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 10:30; 11 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10 - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18, PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR 7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE 20.00
ČET 21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva SOB. v mes.: 8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Kljub temu, da je poletje in čas kislih kumaric, je 

pred vami kar zajetna številka Novic. To priča o pe-
strem dogajanju v občini. Veliko se dogaja v društvih, 
političnem življenju, turizmu, šoli.

Pišemo o moravški udeležbi na tradicionalnem 
srečanju 27. evropskih podeželskih občin, ki je letos 
potekalo v Cashelu na irskem.  To majhno mesto je 
zgledno poskrbelo za več kot 300 udeležencev sreča-
nja.  Program je bil izredno bogat. Gostitelji in neka-
teri gostje so posredovali izkušnje kako ukrepati zo-
per brezposelnost in  kakšno socialno politiko ubrati, 
da bi bilo stresov čim manj. Pripravljena je bila vrsta 
razstav in na osrednjem odru se je odvilo veliko kul-
turnih prireditev. Poudariti je treba, da so udeleženci 
stanovali in zajtrkovali pri gostiteljih, ki zato niso do-
bili nobenih kompenzacij.

Pred nami je začetek novega šolskega leta. Poseb-
na skrb bo posvečena varnosti otrok.  Tej aktivnosti 
smo namenili poseben članek. Premike lahko morda 
pričakujemo na področju turizma, ki ne dobi prave-
ga mesta  v naši lepi dolini. Sodelovanje v širši regiji 
morebiti le prinese oprijemljive rezultate.

Na športnih straneh vam priporočamo intervju z 
zagotovo našim najboljšim športnikom. Primož Pe-
terka se od aktivnega športa poslavlja in se pripravlja 
na posel trenerja.

Spoštovane bralke in  bralci, ne moremo mimo 
člankov političnih strank in pisem bralcev. Čeprav 
imamo možnost, da preprečimo objavo žaljivih se-
stavkov, smo se odločili, da objavimo take, kot smo 
jih prejeli. Se pa od njih ograjujemo. Izražajo mnenja 
avtorjev in njihovih strank.

Odgovorni urednik
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Županova stran

Vrhpolje dobi 
nov vodovod

Pogovor z županom Martinom Reboljem

www.moravce. si

G. župan, kako čas kislih kumaric vpliva na dejavnosti 
v občini?
Res je , da je sezona dopustov na višku, toda investicije na 
področju komunale potekajo aktivno in nemoteno. Pravkar 
smo končali gradbena dela na cesti Mošenik – Hudej in 
stroje selimo na odsek Vinje –Negastrn, kjer bomo prav tako 
izvedli gradbena dela in poskrbeli za odtoke meteorne vode. 
Nato bomo nadaljevali s cesto Polsnik – Belnek.

Kako pa je z zemljišči, na katerih se gradijo ceste?
Seveda so soglasja lastnikov nujni pogoj za gradnjo komu-
nalnih objektov. Z veseljem pa lahko zatrdim, da večjih težav 
do sedaj nismo imeli. Upam, da bomo morebitne zaplete 
tudi v bodoče uspešno reševali.
Pripravljamo rekonstrukcijo ceste od Moravč do Pukelče-
vega mlina. Trenutno je v izdelavi geodetski posnetek, ki bo 
potreben za pridobitev gradbenega dovoljenja. V izdelavi 
sta tudi odmeri cest Sp. Prekar – Zalog pri Kresnicah in 
Sp. Prekar – Zg. Ribče.

Ali je kaj novega na področju vodovodov in kanaliza-
cije? 
Seveda. Pravkar je bil dokončan kratek odsek vodovoda 
na Sp. Dobravi.
Večji zalogaj pa nas čaka na Vrhpoljah, kje bomo na novo 
zgradili vodovodni sistem. Gradnja bo potekala v treh fazah, 
saj investicijska vrednost projekta presega 250 tisoč evrov. 
Predvidevamo dograditev vodo hrama pod Sp. Javoršico 
kapacitete 100 m3. Tako bo, vključno z novimi cevovodi, 
zagotovljena nemotena preskrba z vodo Vrhpolj ter Stegen 
in Novih Stegen.
Pripravljamo objavo razpisa za izbiro izvajalca kanalizacije 
ob cesti na Grmače. Tudi ta projekt bo vreden skoraj četrt 
milijona. Ocenjujem, da bo ves predel ob cesti v prihodnjem 
letu priključen na moravški kanalizacijski sistem.
Oddana je bila vloga za pridobitev evropskih sredstev za 
kanalizacijo in več namenski objekt v Pečah. Upam, da nam 
ga ne bo potrebno dopolnjevati.

Občane zagotovo zanima, kako je vrtcem?
Nedavno je bila pri osnovni šoli izvedena vrtina za geome-
hansko poročilo za izgradnjo toplarne in vrtca. Pričakujem, 
da bomo v drugi polovici meseca oddali vlogo za pridobitev 
gradbenega dovoljenja. Vzporedno bo objavljen tudi razpis 
za izbiro dobavitelja vrtca.
Podobno bomo iskali tudi izvajalca za gradnjo knjižnice. 
Želimo si, da bi se prostori res sprostili do oktobra in bi 
tako lahko pričeli z deli.

G. župan, ali bi k povedanemu še kaj dodali?

Ja, rad bi omenil še dve zadevi. V okviru LUR-a (Ljubljan-
ske urbane regije) sodelujemo pri projektu »Turistične 
destinacije«, v katere bomo poskusili vključiti turistične 
točke o katerih se že dalj časa govori, storjenega pa je 
bilo bolj malo. Mislim, napr. na grad Tuštanj, Pot ob Rači, 
cerkev sv. Andreja, Limbarsko goro in nekaj kmetij, ki so 
tako urejene, da bi jih lahko vključili v projekt. Zadeva bi 
morala biti dokončana v letu 2013 in nadejam se konkretnih 
rezultatov. Naj omenim še dejstvo, da so potrebna finančna 
sredstva neznatna.

In katera je druga? 
Ta bo pa stekla že jeseni. Gre za program Živimo zdravo, ki 
ga financira Ministrstvo za zdravje, organizira pa ga Zavod 
za zdravstveno varstvo, ki bo zagotovil tudi vse predavatelje. 
Občina bo sodelovala tako, da bo poskrbela za prostovoljce, 
ki bodo pozivali prebivalce k udeležbi in zagotovila ustrezne 
prostore. Finančnih posledic ne bo. Osnovni cilj je seveda 
izboljšanje zdravja in telesne kondicije občanov na osnovi 
zdravega načina življenja. (Podrobnejši seznam objavljamo 
v tej številki, op.p.)
 

Edo Veselko
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Občina

Poročilo iz seje občinskega sveta

Po potrditvi zapisnikov zadnje redne in izredne seje ( pri 
zadnji so imeli nekateri pripombe na način sklicevanja) 
so se svetniki lotili sklepanja o dnevnem redu. Na pre-
dlog župana so sprejeli dodatno točko, ki se je nanašala 
na spremembo statuta, niso pa soglašali s predlogom 
opozicije, da se z dnevnega reda umakne odločanje o 
imenovanju novega nadzornega odbora.
Sprememba statuta naj bi pomenila rešitev že dalj časa 
odprtega vprašanja, koliko svetnikov pomeni dvotretjin-
sko večino. Kljub prvotni verbalni podpori opozicije ta 
ob glasovanju predloga ni podprla. Nekateri svetniki so 
dvomili v zakonitost delovanja, jasno pa je, da bo treba 
dobiti enoznačno pravno mnenje, ki ga bosta sprejeli 
koalicija in opozicija. 
Odlok, ki so ga nato sprejeli, bo zadeval vsa gospodinj-
stva, saj se nanaša na ravnanje s komunalnimi odpadki. 
Gospodinjstva bodo prejela še drugi zabojnik, ki bo 
namenjen zbiranju embalaže. Zabojnike bodo praznili 
izmenično. Za končnega uporabnika storitve, tako pred-
stavnik komunalnega podjetja, finančnih posledic ne 
bo. Tisti, ki nimajo kompostnikov, bodo lahko naročili, 
od marca do oktobra, še odvoz organskih odpadkov. Na 
koncu odloka so določene še globe in kazni za fizične 
osebe in izvajalca javne službe.
Precej časa so svetniki posvetili sprejemu sistematizacije 
delovnih mest za vrtec Vojke Napokoj, ki deluje v sklopu 

osnovne šole Jurija Vege. Le-ta bo deloval v 11. oddelkih, 
od tega v štirih I. starostne stopnje in sedmih II. starostne 
stopnje, ki so v večinoma v prostorih matičnega vrtca, 
delno pa tudi v prostorih šole.
Burna razprava je spremljala sprejemanje odloka o 
koncesiji za opravljanje javne službe za vzdrževanje 
občinskih javnih cest. Opozicijo je motil predvsem 66. 
člen odloka, vendar jih je koalicija preglasovala. 
Sledila sta sprejema odloka o porabi koncesijske dajatve 
za trajnostno gospodarjenje z divjadjo in o organizaciji 
in delovnem področju občinske uprave, ki je šel v 30 
dnevno javno obravnavo.
Strasti so ponovno razplamtele ob obravnavi predloga o 
imenovanju nadzornega odbora. Obe strani sta z mnenji 
finančnega ministrstva in službe RS za lokalno samou-
pravo argumentirale svoj prav, vendar nasprotne strani 
nista prepričali. Opozicija se je odločila za obstrukcijo, 
koalicija pa je sklep sprejela.
Po sprejetju nekaj kadrovskih imenovanj so svetniki 
obravnavali še poročilo o izvrševanju proračuna občine 
za prvo poletje tekočega leta. Kljub nekaterim pomisle-
kom so vsi svetniki informacijo potrdili.
Ob koncu je bila zastavljena vrsta vprašanj in pobud, na 
katera bodo svetniki prejeli pisne odgovore.

Edo Veselko

Polemična seja občinskega sveta

Sodišče potrdilo, da je mandat članom 
prejšnjega nadzornega odbora potekel
Polemika okoli imenovanja novega nadzornega odbora 
(glej poročilo iz seje občinskega sveta) je dobila tudi 
sodni epilog, ki pa, to posebej poudarjamo, še ni prav-
nomočen. Upravno sodišče RS je namreč, po tem, ko je 
prejelo tožbo treh fizičnih oseb (sicer članov bivšega nad-
zornega odbora) zoper toženo stranko občino Moravče, 
sprejelo dva sklepa. Prvič, da se tožba zavrže, in drugič, 
da se zahteva za izdajo začasne odredbe prav tako za-
vrže. Tožniki naj bi z izvrševanjem spodbijanega sklepa 
občinskega sveta utrpeli veliko osebno in moralno ter 
strokovno škodo. Sodišče take trditve zavrača, saj člani 
nadzornega obora ne zastopajo svojih osebnih interesov, 
ampak interese občine. Sodišče potrjuje, da je mandat 
članom prejšnjega nadzornega odbora potekel ex lege s 
prvo sejo novo izvoljenega občinskega sveta. Zoper prvi 
sklep imajo tožniki 15 dnevni pritožbeni rok, zoper dru-
gega pa 3 dnevni. Ali je upanje, da se bodo nepotrebne 
zdrahe končno umirile, goljfivo, pa bomo občani morali 
še počakati. Da o stroških ne govorimo! 

EV

www.moravce. si

Dogajanje na področju 
turizma

Občina Moravče je pridružena šestindvajsetim obči-
nam, ki sestavljajo Ljubljansko urbano regijo. Pripra-
vljamo vsebino in fotografije za turistično privlačne 
točke in širšo predstavitev le teh na internetni strani, 
v zgibanki in na potujočem avtobusu, ki se imenuje 
Veseli Janez.
 
Predstavitev zanimivosti bo zapisana v skladu z aktu-
alnimi trendi, ki vodijo v razvoj trajnostnega turizma. 
V to je vključena vse bolj cenjena avtentičnost in pri-
stnost ter stik z naravo. Poudarek je na vključevanju 
kulturne in naravne dediščine v turistične proizvode, 
oblikovanje edinstvenih izkušenj, vključevanje turista 
v dogajanje, skozi katero začuti tradicijo, spozna ljudi, 
se uči, ipd.

Dejavnosti bomo spremljali in vas o tem tudi ažurno 
obveščali.
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Srečanje 27. evropskih podeželskih občin
Cashel, irsko mestece s komaj 3 tisoč prebivalci, je podalj-
šani prvi weekend v juliju gostilo več lot 300 udeležencev 
tradicionalnega srečanja podeželskih občin iz vseh 27. 
držav Evropske Unije. Ker je bilo sestankov, konferenc , 
srečanj in kulturnih prireditev veliko, je šlo za znaten or-
ganizacijski podvig. Delegacije so vodili župani, torej tudi 
naš Martin Rebolj, ki so imeli tudi vrsto plenarnih srečanj. 
Predstavniki vsake občine so imeli tudi predstavnike mla-
dih, ki so imeli delno ločen program dejavnosti.
Vse udeležence so gostile družine oziroma posamezniki, ki 
za to niso prejeli nobenih kompenzacij. Z gotovostjo lahko 
zatrdimo, da takšnega gostoljubja ne srečamo pogosto. 
Poleg zelo urejenih hiš in vrtov so bili udeleženci deležni 
izjemne pozornosti na vsakem koraku. Če so gostitelji le 
zaslutili kakšno željo ali potrebo, so jo zagotovo izpolnili. 
Eden izmed glavnih namenov srečanja je bilo spoznavanje 
različnih navad in kultur udeležencev. To se je dogajalo 
»okrog kuhinjske mize«, kjer se ljudje pravzaprav najbolj 
spoznavajo. Šlo je za poskus, kako pri tako veliki nacionalni 
različnosti, spodbuditi evropski duh in pripadnost. Tako 
kot se v ZDA čutijo Američane ne glede na barvo, raso ali 
veroizpoved, se bomo morali navaditi tudi državljani EU.
Aktivnosti so se začele z ekumensko mašo, ki je bila izvrstni 
kulturni dogodek. Začela se je z Odo radosti. Geraldine 
Laffey, ki je imela pozdravni nagovor, ni pozabila omeniti 
nedavnega obiska angleške kraljice Elizabethe II., ki je bil za 
Cashel prvovrsten dogodek. K slovesni maši so prispevali 
mnogi, ne moremo pa mimo dekliškega zbora lokalne bap-
tistične osnovne šole in cvetličarjev, ki so okrasili cerkev.
Od številnih vsakodnevnih konferenc še posebej omenja-
mo tisto, ki je obravnavala vlogo demografskega razvoja v 
podeželskih ekonomijah. Irska je bila namreč prva država, 
ki je bila, zaradi ekonomske in finančne krize, deležna 
pomoči EU, torej tudi naše. Visoka stopnja brezposelnosti 
je vzrok, da si država in lokalne skupnosti prizadevajo, 
da bi se čim več ljudi samozaposlilo in predvsem začelo 
z uspešnim podjetništvom. Predstavljeni so bili številni 
uspešni projekti iz več evropskih držav. Kljub gospodar-
ski depresiji, pa smo bili presenečeni nad visoko stopnjo 

socialne varnosti in znatnimi nadomestili. 
Poseben, zanimiv in prijeten dogodek je bil kulinarično 
srečanje na osrednjem prireditvenem prostoru. Pokritem 
seveda, saj je znano, da na irskem dežuje skoraj vsak dan. 
To je tudi vzrok, da je Irska tako zelena. Vsaka udeleženka 
je prispevala zanjo značilno hrano in pijačo. Poleg ude-
ležencev so bili vabljeni tudi člani družin-gostiteljev. Na 
stotine ljudi je uživalo v raznolikosti kulinarike 27. držav. 
Moravško stojnico je še posebej popestril, s slovenskimi 
polkami in valčki, odličen harmonikar Avbelj Tomaž.
Glavno parkirišče mesta so spremenili v »evropsko vas«, ki 
je bila glavno gospodarsko in kulturno prizorišče vse dni 
srečanja. Razstava različnih produktov iz južnega Tippera-
ry-a in domače obrti s tega področja je navdušila večino 
udeležencev. Vsako popoldne ali večer se je odvijala vrsta 
kulturnih dogodkov, od dramskih iger in performansov, do 
moderne in narodne irske glasbe.
Naj na koncu poudarimo, da je vsa organizacija tega 
velikega dogodka slonela na delu prostovoljcev. Delo do-
mačinov in njihova prislovična gostoljubnost si zaslužita 
najvišjo oceno.

EV

Bo nov trgovski center nared do konca 
oktobra?
Veliko naših občanov, ki se neradi drenjajo v premajhnih prostorih 
sedanje trgovine TUŠ v Moravčah, zanima, kako poteka gradnja 
novega trgovskega centra. To je bil vzrok, da smo se odpravili na 
gradbišče. Delovodja Žerak in vodja gradbišča Zdovc Peter, ki 
delata pri izvajalcu GIC iz Rogaške, pravita, da posebnih težav 
pri gradnji nimajo.  Dnevno dela na gradbišču 15 – 20 delavcev. 
Prvotni načrt je spremenjen tako, da bo znotraj centra dodana 
še tekstilna trgovina. Vprašanje soglasja lastnika zemljišča, po 
katerem bo potekala kanalizacija pa je, tako župan Rebolj, zado-
voljivo rešena. Na vprašanje, kdaj lahko pričakujemo zaključek 
gradnje pa pravita, da točno določenega datuma še ni in da se 
stvari pač ne da prehiteti. Računata, da se bo to zgodilo v drugi 
polovici oktobra.  

EV

Harmonikar Tomaž ob njem pa predsednik združenja evrop-
skih podeželskih občin Frans Ronnes pred našo stojnico

Občina
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Pogovor župana Moravč z 
veleposlanico RS na Irskem
Ob robu prireditve »people meet people« ali srečanja 
ljudi sta se sestala tudi veleposlanica RS Jasna Geršak 
in župan Martin Rebolj. Geršakova je poudarila, da med 
Irci in Slovenci obstaja posebna, pozitivna »kemija«. To 
dokazuje izjemno sodelovanje na osebni ravni. Žal pa je 
je premalo na gospodarski. Sama se že dalj časa trudi, 
da bi sprožila več ekonomskih aktivnosti z obeh strani. 
Vzpostavila je številne kontakte, ki so bili na načelni ravni 
dobro sprejeti, niso pa obrodili konkretnih sadov. Pri tem 
omenja, po njenem mnenju, napako, da smo izpustili 
priložnost, ki jo dajala letalska povezava med Irsko in Slo-
venijo in jo je opravljal Ryanair. V Sloveniji se niso zmogli 
združiti turistični delavci, hotelirji, gostinci, prevozniki itd., 
ki bi morali skupaj z letališčem pokriti letališke pristojbi-
ne za tega nizko cenovnega prevoznika, koristi pa videti 
v tisočih turistih, ki bi jih prevoznik pripeljal v Slovenijo. 
Pozdravlja pa prihod novomeške Krke. Župana je tudi 
seznanila o gospodarski in socialni situaciji na irskem. 
Država je zabredla v finančno krizo in je kot prva bila tudi 
deležna evropske pomoči. Kljub krizi pa je socialna var-
nost prebivalcev zgledna in nadomestila so, vsaj za naše 
razmere, izredno visoka.
Župan Rebolj je veleposlanico seznanil z glavnimi podatki, 
ki zadevajo našo občino. Posebno je poudaril pomembnost 
sprejemanja prostorskih aktov, ki bodo bistveno vplivali na 
razvoj občine. Kljub temu, da gre za podeželsko občino, 
pa kmetijstvo ne prinaša dohodka, ki bi ga lahko. Vpraša-

nje subvencij, ki so vezana na površino in ne na pridelek, 
je zagotovo umestno. Sam je bil, kot bivši kmetovalec, 
prijetno presečen nad rezultati, ki jih dosegata na kmetiji 
Horan zakonca, ki sama obvladujeta 103 hektare veliko 
kmetijo, 73 molznic in oddata preko 40 glav za zakol na 
leto. Zato ni čudno, da Irska 90% pridelkov izvozi.
Strinjala sta se, da taka srečanja omogočajo zbliževanje 
med ljudmi Evrope. Ne gre le za stike med Irci in Slovenci, 
pač pa za srečanja med vsemi državami EU, saj so aktiv-
nosti naravnane tako, da sodeluje vseh 27 podeželskih 
občin hkrati. Evropa, s svojimi 500 milijoni prebivalcev, je 
postala velika, vendar še vedno bolj razpoznavna po naci-
onalnih kriterijih. Srečanje v Cashelu, po njunem mnenju, 
zagotovo prispeva k rasti evropske identitete. 

EV

Jeseni se bodo v Moravčah začela predavanja in delavnice 
v okviru programa ŽIVIMO ZDRAVO

Program ŽIVIMO ZDRA-
VO financira Ministrstvo 
za zdravstvo ob podpori 
lokalnih skupnosti. Osnov-
ni cilj projekta je izboljša-
nje zdravja preko zdra-
vega življenjskega sloga, 
kot tudi dobro počutje, 
dobra telesna kondicija, 
delavna storilnost ter na 
koncu dolgo in kakovo-
stno življenje. Ministrstvo 
financira predavatelje, 
prostore bo omogočila 
občina. Povemo le še, da 
je analiza opravljenega 
dela pokazala, da je veliko 
ljudi, ki je sodelovalo v projektu Živimo zdravo, spremenilo 
življenjski slog tako pri prehranjevanju kot pri gibanju, še 
več pa jih je spremenilo miselnost in so naklonjeni idejam 
zdravega življenja.
Vabljeni torej v prostore Kulturnega doma na spodaj 
objavljene temine ob večerih ob 19. uri, vsakokrat pri-
bližno za dve šolski uri, le zadnji dan se bodo udeleženci 
in predavatelji srečali dopoldan.

Zdravstvena predavanja in delavnice v OBČINI MO-
RAVČE

Naslov delavnice datum

1. Zdravje in dejavniki tveganja 30.9.

2. Določanje dejavnikov tveganja (meritve 
krvnega tlaka, krvnega sladkorja, indeksa 
telesne mase, deleža telesnih maščob)

7.10.

3. Telesna dejavnost 13.10.

4. Osnove zdrave prehrane 21.10.

5. Prehranska piramida, zdrav krožnik, prikaz 
priprave zdravih jedi in pokušina

28.10.

6. Zdrav način priprave jedi, prikaz priprave 
jedi s pokušino

4.11.

7. Zdrava telesna teža, čezmerna telesna 
teža, debelost

11.11.

8. Pridelava zelenjave (samooskrba) 17.11.

9. Kronične bolezni 25.11..

10. Zgodnje odkrivanje raka 2.12.

11. Zaključna delavnica s pohodom 10.12.

Občina

7avgust 2011



Občina

Na cesti Mošenik -  Hudej je bila izvedena prva faza 
gradbenih del v dolžini 270m na zelo težavnem terenu. 
Skoraj v celotni dolžini je bilo potrebno urediti dreniranje 
in odvajanje podzemnih voda. Prej obstoječi prepust je bil 
premajhnega premera, zato je voda udarila čez cesto ob 
vsakem večjem dežju in poplavila kmetijo pri Slamniku. 
Posledično so se  uničevale bankine. Sedaj je ob občinski 
cesti narejen nov prepust.

Izvaja se prva faza gradbenih del ceste v Negastrnu v 
dolžini cca 200m. 

Po sledeh napredka naše občine

POLICIJA SVETUJE

AKTIVNOSTI POLICIJE IN SVETOV ZA 
PREVENTIVO Ob ZAČETKU ŠOLE

Na Vrhpoljah se je pričela gradnja vodovoda. Gradil se 
bo v treh fazah in bo po dokončanju zagotavljal nemoteno 
oskrbo vseh višje ležečih porabnikov na Vrhpoljah ter v 
novih Stegnah.

V Pečah je na pokopališču obnovljena kamnita zložba, 
nov je tudi vogalni steber iz pohorskega granita in  ob-
novljena je stara železna ograja.

VR

Javna agencija Republike Slovenije za varnost prometa - 
Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu in Policija 
ob začetku šolskega leta pripravlja številne preventivne 
aktivnosti. Tako tradicionalno potekajo skupna prizadeva-
nja Ministrstva za promet, Ministrstva za šolstvo in šport, 
Zavoda RS za šolstvo, šol, Policije, občinskih svetov, drugih 
institucij kot Zveze združenj šoferjev in avtomehanikov ter 
AMZS, družbeno odgovornih podjetij in organizacij, raz-

ličnih društev, posameznikov in ne nazadnje medijev, za 
večjo varnost otrok na šolskih poteh. S projektom Začetek 
šole, ki ga v okviru Nacionalnega programa varnosti ce-
stnega prometa koordinira Ministrstvo za šolstvo in šport, 
bodo v obdobju od 22.8.2011 do 5.9.2011 potekale razne 
preventivne aktivnosti.
Varovanje otrok na zaznamovanih prehodih za pešce 
bo potekalo tudi letos. Kot prostovoljci so vanj vključeni 
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Policija svetuje

člani občinskih svetov, člani ZŠAM, društev 
upokojencev, učitelji predpisov in vožnje 
v avtošolah, člani AMZS, starši ter drugi. 
Prostovoljci pomagajo učencem prečkati 
cesto na nevarnejših odsekih in s svojo 
prisotnostjo opozarjajo voznike na še pre-
vidnejšo vožnjo. 
Akcije ob začetku šolskega leta so zgled 
učinkovite povezanosti različnih institucij in 
področij dela, da se zagotavlja najuspešnej-
še reševanje posameznih problemov. Želi-
mo, da bi z vsemi aktivnostmi in skupnimi 
napori zagotovili otrokom varen in prijeten 
začetek novega šolskega leta.
Šolska prometna služba je organizirana 
v okviru šole. Svet zagotavlja usmeritve 
za delo in skupaj s Policijo tudi programe 
usposabljanja za učence ter prostovoljce. 
Pri delu nosijo posebne oznake (rumen 
odsevni telovnik), da so lažje opazni in 
prepoznavni. Prostovoljci uporabljajo predpisane prome-
tne znake Ustavi, ki omogočajo varen prehod otrok na 
zaznamovanih prehodih za pešce, ter odsevne telovnike z 
znakom šolske prometne službe. Za prostovoljce, ki bodo 
opravljali varovanje, je bilo organizirano tudi posebno izo-
braževanje, kjer so spoznali cilje projekta VAMOS, osnovni 
namen varovanja otrok, razvojne značilnosti otrok, ter 
ključne ravnanja pri varovanju. Izobraževanje je obsegalo 
tudi praktični trening na mestih, kjer bo varovanje otrok 
potekalo. 

Sodelovanje med šolami in občinskimi sveti za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu
Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu sodeluje 
na lokalni ravni s posameznimi občinskimi sveti za pre-
ventivo in vzgojo v cestnem prometu. Preko njih razširja 
gradiva in učne pripomočke, jih usmerja in spodbuja ter 
sodeluje z njimi pri pripravi različnih prometno-preven-
tivnih akcij. Občinski sveti sodelujejo na lokalni ravni z 
občino, policijo, osnovnimi in srednjimi šolami ter drugimi 
zainteresiranimi institucijami in posamezniki. 

Načrt varnih šolskih poti 
Varna šolska pot je eden izmed pogojev za večjo varnost 
otrok v cestnem prometu. Prometna varnost učencev je 
predvsem skrb staršev ali zakonitih zastopnikov, ki morajo 
poskrbeti, da znajo njihovi otroci varno sodelovati v pro-
metu in dokler tega še ne zmorejo, jih spremljati ali jim 
zagotoviti spremstvo v prometu, tudi na šolskih poteh. 
Lokalne skupnosti, šole, sveti za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu ter drugi strokovni organi in organizacije 
pa morajo poskrbeti za zagotavljanje pogojev za varno 
sodelovanje otrok (varne prometne površine, izvajanje 
prometne vzgoje in drugih preventivnih dejavnosti, vzgoj-
ne akcije in pomoč pri prečkanju cest na najnevarnejših 
mestih na šolskih poteh).
Vsaka šola mora imeti izdelan Načrt varnih šolskih poti, 
s katerim učitelji seznanijo starše in otroke ob začetku 
šolskega leta ter jih opozorijo na najpogostejša nepravil-
na vedenja in nevarnosti na šolskih poteh. Načrt varnih 
šolskih poti vsebuje opis posameznega nevarnega me-
sta ter ustrezno ravnanje otrok in ostalih udeležencev v 
prometu. Načrt varnih šolskih poti mora viseti na vidnem 

mestu na šoli.
Lokalne skupnosti, šole, sveti za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu ter drugi strokovni organi in organizacije 
pa morajo poskrbeti za zagotavljanje pogojev za varno 
sodelovanje otrok.

Organiziran šolski prevoz
Občinski sveti za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
so zadolženi tudi za oceno in izdajo mnenje o varnih ali 
nevarnih šolskih poteh na podlagi 56. člena Zakona o 
osnovni šoli.
Osnovna šola lahko sama ali na pobudo staršev predlaga 
lokalni skupnosti organiziranje brezplačnega prevoza za 
tiste učence, katerih varnost je na poti v šolo ogrožena. 
Občinski svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
preuči prometno situacijo. V skladu s kriteriji za varne 
šolske poti sprejme ugotovitev glede utemeljenosti pre-
dloga šole.
Varnost otrok lahko zagotavljamo le s skupnim prizade-
vanjem staršev, šole in vseh organizacij v družbi, zato 
vas prosimo za aktivno sodelovanje in skupno delo.

Vir: gradivo Ministrstva za promet in Policije

POJAV GOLJUFIJ NA OBMOČJU 

OBČINE MORAVČE

V zadnjem času policisti PP Domžale ugotavljajo pojav 

kaznivih dejanj Goljufij, katerih žrtve so predvsem sta-

rejše osebe. Storilec  od oškodovanca izprosi denar s 

tem, da mu pove, da je doživel prometno nesrečo in da 

sedaj nujno potrebuje denar, ki ga bo vrnil v roku nekaj 

ur, denarja pa potem ko mu ga oškodovanec posodi 

storilec nikoli ne vrne. V zvezi z navedenimi dejstvi PP 

Domžale naproša vse oškodovance, da zadevo prija-

vijo na PP Domžale na tel. 01 724-65-80, oziroma se 

zglasijo v policijski pisarni Moravče ( ponedeljek  med  

16-18 uro, petek med 08-10 uro). 
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Društva

Zadnjo julijsko nedeljo je Društvo podeželske mladine 
Moravče organiziralo že 33. kmečki praznik. Najprej je 
potekalo tekmovanje v  kmečkih igrah, katerega se je ude-
ležilo 7 ekip, 3 domače in 4 iz okoliških občin, zmagala pa 
je ekipa DPM Litija in Šmartno. Med kmečkimi igrami so  
bile tudi priložnosti, da gledalci osvojijo kakšno nagrado. 
Najbolj pogumni so se pomerili v »rofkanju« koruze in kdo 
hitreje poje določeno količino bobi palčk. Take igre so bile  
tekmovalce in gledalce zanimive ter zabavne in so vzbudile 
obilo smeha, za kar je bil  zaslužen tudi povezovalec Peter 
Pergar, ki je mimogrede natresel tudi precej zanimivosti 
o moravški občini.  
Po koncu iger  je sledilo še druženje z domačim ansam-
blom Moravški trio in ansamblom Saša Avsenika, ki je bil 
zelo zadovoljen z izvedbo celotnega kmečkega praznika, 
prijaznimi ljudmi in našo občino nasploh. 
Kljub dežju, ki nam je vmes malo zagodel, je prireditev 

uspela. Hvala vsem sponzorjem, donatorjem in vsem, ki ste 
na kakršen koli način pomagali pri organizaciji in pa tistim ki 
ste ostali z nami tudi v dežju. Na svidenje naslednje leto.

Miha Toman

33. Kmečki praznik v Moravčah

Kljub dežju se je plesalo

Razstava ob Kmečkem prazniku v Moravčah

Dobra in zlasti uresničljiva ideja je že polovico, če ne več, 
opravljenega dela! To se je še kako izkazalo ob letošnjem 
Kmečkem prazniku v Moravčah. Ampak najprej je bila 
pobuda! S strani organizatorjev prireditve, DPM Moravče, 
je prišlo vabilo, da Turistično društvo v KD postavi prilo-
žnostno razstavo. Ja no, pa bomo! Obljubiti je lahko! 
Prične se zbiranje idej. Nič dobro nam ne kaže! Res smo 
pripravili že več razstav, a vse možnosti gotovo še niso izčr-
pane! Odrešilna zamisel o prikazu živinoreje – govedoreje 
v času pred pojavom traktorja kot pogonskega stroja se 
zdi privlačna in ravno pravšnja za kmečki praznik, in ko si 
pri Ljubljanskih mlekarnah še sposodimo njihov slogan 
IZ ZELENEGA V BELO in damo razstavi tudi ime, vemo, 
da je to – to! Z zbiranjem eksponatov ne bo problemov, 
saj je v Moravški dolini več zbirateljev in med njimi je g. 
Miro Nemec z Javoršice gotovo najbolj prizadeven. Takoj 
je bil za stvar in od tu dalje je bilo pripravljanje razstave 
pravi užitek. Zbrali smo še manjkajoče eksponate, poiskali 
literaturo, napisali napise in plakate in naredili zasnovo, 

po kateri smo v nedeljo dopoldan pred kulturnim domom 
smiselno razporedili eksponate. Izhajali smo iz nesporne-
ga dejstva, da je bilo zdravo govedo v hlevu že od nekdaj 
vrednota za kmeta in vrednost za kmetijo. Skrb za živali se 
mu je povrnila kot materialna dobrina – hrana in izkupiček 
pri prodaji ter kot vprega za pomoč pri delu.
Menimo, da je bila razstava zanimiva tako za starejše, 
ki so ob pogledu na stara orodja in stroje lahko obudili 
spomin na težko delo pri košnji in spravilu sena in hkrati 
poučna za mlajše obiskovalce. Z njo smo želeli tudi obuditi 
pozitiven odnos do starega orodja in strojev, ki se naha-
jajo na podstrešjih in podih in so včasih res v napoto, a 
predstavljajo našo kulturno in tehnično dediščino in so 
vredni, da jih ohranimo. 
Zahvaljujemo se vsem, ki so jih prispevali eksponate za 
razstavo, vsem članom društva, ki so pomagali pri pripravi 
razstave ter DPM Moravče za sodelovanje.

Dani Jančar

Aktivnosti MDI Domžale
Poletje 2011 je muhasto, enkrat vroče, drugič hladno kot 
jeseni, a invalidi MDI Domžale smo kljub vremenu vedno 
v gibanju.
Tako smo 10. junija sprejeli pobratene invalide iz Izole, s 
katerimi se vsako leto srečamo vsaj dvakrat. Obe društvi 
se potrudita, da je sprejem nekaj posebnega, nepozabnega. 
Letos smo člani MDI Domžale sprejeli »pobratence« na se-
dežu društva. Po pogostitvi smo jim razkazali lepote svojega 
kraja, obiskali smo svet zdravilnih energij – Zdravilni gaj v 
Tunjicah pri Kamniku, ki je prvi center v Sloveniji namenjen 
sprostitvi in vitalizaciji v naravnem okolju. Po lepem izletu 
je sledilo kosilo, pijača, prijateljevanje in ples po taktih 
ansambla Litijski odmev. Tam je vse zbrane nagovorila 

predsednica MDI Domžale - ga. Vida, pohvalne in zahval-
ne besede pa sta izrekla tudi predsednik DI Izola g. Franc 
Poropat in predsednica Sežane, ga. Valerija Macarol. 
Čez mesec dni smo se odpravili na izlet v Benetke, kjer 
smo si najprej ogledali kanale, most vzdihljajev, gondole, 
baziliko in trg sv. Marka, ki je še vedno najbolj obiskan trg 
na svetu. Vsekakor pa ne bomo pozabili številnih beneških 
mask. Izlet je bil nekaj posebnega, zanimiv pa tudi zaradi 
gneče naporen.
Da smo invalidi MD Domžale v stalnem gibanju potrjuje 
dejstvo, da že pripravljamo izlet na Dunaj. Najbolj všeč so 
nam enodnevni izleti, a cene so za marsikoga previsoke, 
zato načrtujemo tudi druge možnosti druženja invalidov iz 
Domžal, Moravč, Mengša, Trzina in Lukovice.

Povzeto po: Martini Lampret
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Društva

Društvo podeželskih žena Moravče je 3. julija 2011 pri 
gradu Tuštanj organiziralo 6. ženske kmečke igre. Zahvala 
gre lastnikoma gradu in kmetije Petru in Janezu Pirnatu, 
ki sta nam prostor velikodušno odstopila. 
Prijavilo se je 26 ekip iz vse Slovenije. Po pozdravnem 
govoru predsednice ZKS g.Irene Ule in predsednice DPŽ 
Moravče ge.Romane Capuder, se je pričelo tekmovanje. 
Gledalci so glasno spodbujali svoje favoritke. Tekmoval-
no vzdušje se je stopnjevalo vse do konca iger, ko se je 
odločalo o zmagovalkah. Zmagala je ekipa Osternic iz 
Loške doline. 
Menimo, da so bile šeste ženske kmečke igre v občini 
Moravče uspešne. Za to gre zahvala mnogim, ki so pri tem 
pomagali. Prireditve ne bi bilo brez naših članic in njihovih 
družin. Poprijele smo za vsako delo, napekle goro peciva in 
kruha. Še posebej se zahvalimo naši predsednici Romani 
Capuder, ki je za organizacijo prireditve porabila mnogo 
svojega prostega časa in potrpljenja. 
Prav lepo se zahvaljujemo občini Moravče za finančno po-
moč, Vrhpoljskim in Peški gasilcem, ki so odstopili mize in 

klopi, Tonetu Požarju in njegovi ekipi, ki je skrbela za lačne 
želodce, Grajskemu oktetu za zapete pesmi, podžupanu 
Janku Korošcu za spodbudne besede in vsem sponzorjem 
in donatorjem, ki so poskrbeli za bogat ribolov.

Vida Kranjec Foto:Brigita Barlič

Ženske kmečke igre v Tuštanju

»ŽIVA DEDIŠČINA« 
LAHKIH NOG NAOKROG

Uspešno zaključeno prvo polletje društva Ro-
kodelcev Moravške doline

Rokodelci Moravške doline so si v svoj program za leto 
2011 zapisali, da bodo v prvem polletju naučili članice, ki 
še ne znajo kvačkati pa tudi vse tiste, ki že znajo, znanje 
nadgradili s posebnostmi in težjimi izvedbami. Tako so v 
osmih delavnicah s kvačko in nitjo v rokah nastjali: prtički, 
zvončki, angelčki, nageljni, rože različnih vrst metuljčki, 
uhani, ogrlice, oblačila, pokrivala, rokavice in še marsikaj 
drugega.
Mesec marec je mesec deklet in žena, zato so rokodelke 
v goste povabile znano lectarko Tatjano Šolar iz Laškega 
in skupaj z njo izdelale zelo lepa lectova srca. Lect je bil 
nekoč lepo darilo najdražjim dekletom, materam in tudi 
otrokom, zato se rokodelci trudijo, da bo ta dediščina 
prepoznavna tudi za bodoče rodove.
Rokodelci so, kot jim radi pravijo poznavalci dediščine, 

»živa rokodelska dediščina« prisotni na prireditvah v občini 
Moravče pa tudi po drugih krajih. Nekatere od prireditev 
na katerih so sodelovali: Po nagelj na Limbarsko goro, 
Arboretum, Prvomajsko srečanje na Tuštanju, Florjanov 
sejem v Trzinu, Druženje pod lipami v Grobljah, Vidov 
sejem v Šentvidu pri Lukovici, Sejem kmetijske mehani-
zacije v Jablah, Pomladni sejem Dol pri Ljubljani. Na vseh 
prireditvah se rokodelci predstavljajo s svojim delom in v 
živo prikazujejo kako izdelujejo posamezne izdelke.
Kot vsako leto, je prva junijska sobota rezervirana za 
strokovno ekskurzijo in spoznavanja rokodelstva po slo-
venskih deželah. Letos so se odpravili v  zibelko slovenstva 
na avstrijsko Koroško. Na poti pa so si v Tržiču ogledali 
dragocene lesene jaslice v galeriji Ribnikar.
Lepo je, da se društvu pridružujejo novi člani iz različnih 
krajev, ker znanje, ki so ga pridobili v društvu širijo in tako 
vsi skupaj ohranjamo našo neprecenljivo rokodelsko dedi-
ščino, obenem pa s tem pletemo močne medosebne vezi 
in ustvarjamo niti, ki prepletajo preteklost in nas vodijo v 
prihodnost.

Eva Babnik

11avgust 2011



Društva

V Dešnu praznovali rojstni dan in pozdravljali poletje

Na dan 25.6.2011 smo se vaščani Dešna že tradicional-
no srečali ob praznovanju Dneva državnosti. Skupaj smo 
proslavili letošnji jubilej Slovenije in obeležili zaključek 
šolskega leta, naše domove in center vasi pa so ponosno 
krasile zastave. V organizaciji predsednice društva Dešen 
Irene Rotar so se na vaškem igrišču odvijale skupinske in 
individualne igre, prav tako pa ni primanjkovalo športnih 
aktivnosti, od nogometa, odbojke, košarke in še kaj bi se 
našlo. Otroci so se sprehajali med trumo milnih mehurčkov 
in se zabavali ob igrah z bonboni in baloni. Člani društva 
smo zopet združili moči ter naredili tokratni dogodek še 
odmevnejši in še bolj obiskan in zopet dokazali, da je le 
v slogi moč!

Eva BABNIK

Na predvečer rojstva svetnika Janeza Krstnika je bila na 
Limbarski gori prireditev ob kresu v spomin na 20-letnico 
razglasitve samostojne Republike Slovenije. Po sv. maši 
, ki jo je daroval gospod Viktor Primožič, je prisotne poz-
dravila in nagovorila Ljudmila Novak, ki je spregovorila o 
pomembnosti zgodovinskih dejanj pred dvajsetimi leti in 
o vrednotah, kot so narod, lastna država, kultura in domo-
vina. Dejala je: »Slovenci smo v teh letih doživljali velike 
uspehe. V času krize pa moramo znova premisliti o tem, 
katere so resnične vrednote, ki so pomembne za obstoj 
naroda in medsebojno razumevanje.« 
Slavnostni govornik je bil gospod dr. Andrej Capuder , 
ki je vsem poznan kot kulturni minister v prvi slovenski 
vladi v samostojni Sloveniji. Njegove družinske koreni-
ne pa segajo v Moravško dolino, v vas Brezje pri Dobu. 
Spregovoril je o svojem doživljanju 20-letnice samostojne 
Slovenije, o prihodnosti države ter se poklonil spominu 
na vse umrle v bitki za samostojno Slovenijo in na žrtve 
2. svetovne vojne. 
Slovesnosti so se udeležili tudi člani moravške veteranske 
organizacije, kar je dalo dogodku še večjo težo, saj so 
prav veterani ubranili našo samostojnost pred napadalci. 

V kulturnem programu je sodeloval moški del pevskega 
zbora KID Limbar, pri maši pa cerkveni moški pevski zbor. 
Za sproščeno vzdušje je poskrbel Jani Vozel z igranjem 
harmonike, za pogostitev so poskrbele kmečke žene, z a 
varnost pa moravški gasilci. Visoki kres, ki sta ga prižgala 
domačin Franci Lipovec in nekdanji ljubljanski župan Jože 
Strgar, se je videl daleč naokoli in je bil simbolično zname-
nje veselja ob 20-letnici samostojnosti naše domovine. 

Irena Ravnikar

Kres ob dnevu samostojnosti

Člani Občinske organizacije ZB za vrednote NOB Morav-
če so se udeležili spomina na ustanovitev VI. slovenske 
narodnoosvobodilne udarne brigade Slavka Šlandra, 
ki je bila pred 68. leti na Šipku. Številne obiskovalce 
je nagovoril kamniški župan. Med mnogimi prapori, 

razporejenimi okrog spomenika pa je tudi zastava ZB iz 
Moravč simbolizirala zahvalo borcem Šlandrove brigade, 
ki so šli v vojno in se niso spraševali, kakšen bo njen izid, 
kakor je dejal slavnostni govornik.

VR

Moravčani so se udeležili prireditve ob 68. obletnici ustanovitve 
Šlandrove brigade na Šipku

www.moravce. si
12 Novice iz Moravške doline
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Na podlagi 87. člena Stanovanjskega zakona (Ur. list RS, 
št. 69/03 in 57/08), Pravilnika o dodeljevanju neprofitnih 
stanovanj v najem (Ur. list RS, št. 14/04, 34/04, 62/06 in 
11/09), Zakona o splošnem upravnem postopku (Ur. list 
RS, št. 24/06 – uradno prečiščeno besedilo, 126/07, 65/08 
in 8/10) Občina Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, 
objavlja

JAVNI RAZPIS
ZA DODELITEV NEPROFITNEGA 

STANOVANJA V NAJEM

1. PREDMET RAZPISA

1.1. PREDMET RAZPISA
Občina Moravče razpisuje oddajo enega neprofitnega 
stanovanja v najem, ki je nezasedeno v letu 2011, in 
sicer je predmet javnega razpisa stanovanje na naslovu 
Hrib nad Ribčami 7, 1281 Kresnice, v izmeri 57,10 m2, 
s pripadajočim kletnim prostorom. Stanovanje je v lasti 
Občine Moravče.

Stanovanje bo upravičencu dodeljeno po prednostni listi, 
ki bo izdelana na podlagi tega razpisa. Stanovanje, ki je 
predmet razpisa, bo na razpolago za oddajo v najem v 
roku 30 dni po zaključku postopka.

1.2. NEPROFITNA NAJEMNINA
Najemnina za dodeljeno neprofitno stanovanje bo 
določena na podlagi Uredbe o metodologiji za oblikovanje 
najemnin v neprofitnih stanovanjih ter merilih in postopku 
za uveljavljanje subvencioniranih najemnin (Ur. list 
RS, št. 131/03 in 142/04) in Uredbe o spremembah 
in dopolnitvah Uredbe o metodologiji za oblikovanje 
najemnin v neprofitnih stanovanjih ter merilih in postopku 
za uveljavljanje subvencioniranih najemnin (Uradni list 
RS, št. 99/2008), oziroma na podlagi predpisa, ki bo veljal 
v času oddaje stanovanja v najem.

Povprečna mesečna najemnina za stanovanje na naslovu 
Hrib nad Ribčami 7, 1281 Kresnice znaša 117 EUR.

Najemniki, ki izpolnjujejo pogoje, lahko uveljavijo 
pravico do subvencionirane najemnine v skladu z določili 
121. člena Stanovanjskega zakona, Uredbe o metodologiji 
za oblikovanje najemnin v neprofitnih stanovanjih ter 
merilih in postopku za uveljavljanje subvencioniranih 
najemnin, in Uredbe o spremembah in dopolnitvah Uredbe 
o metodologiji za oblikovanje najemnin v neprofitnih 
stanovanjih ter merilih in postopku za uveljavljanje 
subvencioniranih najemnin, oz. na podlagi predpisa, ki 
velja v času najema stanovanja.
V skladu z 90. členom Stanovanjskega zakona bo najemna 
pogodba sklenjena za nedoločen čas.
Najemodajalec lahko vsakih pet let preveri, ali najemnik 
in uporabniki neprofitnega stanovanja še izpolnjujejo 
dohodkovne pogoje za uporabo neprofitnega stanovanja 
po veljavnem pravilniku na dan preverjanja. Če najemnik 
ni več upravičen do neprofitnega stanovanja, se najemna 

pogodba lahko spremeni v najemno pogodbo s prosto 
oblikovano najemnino po merilih in postopku, ki jih 
določa pravilnik.

1.3. POVRŠINSKI NORMATIV
Pri dodelitvi neprofitnega stanovanja v najem bodo 
upoštevani naslednji površinski normativi.

Število članov 
gospodinjstva

Površina stanovanja brez plačila
lastne udeležbe ali varščine

1 - člansko od 20 m2 do 30 m2

2 - člansko nad 30 m2 do 45 m2

3 - člansko nad 45 m2 do 55 m2

4 - člansko nad 55 m2 do 65 m2

5 - člansko nad 65 m2 do 75 m2

6 - člansko nad 75 m2 do 85 m2

Za vsakega nadaljnjega člana gospodinjstva se površine 
spodnjega in zgornjega razreda povečajo za 6 m2.

2. RAZPISNI POGOJI

2.1. SPLOŠNI POGOJI
Upravičenci za pridobitev neprofitnega stanovanja v 
najem so državljani Republike Slovenije in državljani 
članic Evropske unije, ob upoštevanju vzajemnosti (160. 
člen Stanovanjskega zakona), ki imajo stalno prebivališče 
na območju občine Moravče.

Upravičenci za pridobitev neprofitnih stanovanj v najem 
so tudi:

invalidi, ki so trajno vezani na uporabo invalidskega • 
vozička ali trajno pomoč druge osebe, če imajo v 
občini Moravče možnosti za zaposlitev ali imajo 
zagotovljeno pomoč druge osebe in zdravstvene 
storitve;
žrtve nasilja v družini z začasnim bivanjem v • 
materinskih domovih in zatočiščih – varnih hišah, 
zavetiščih, centrih za pomoč žrtvam kaznivih dejanj, če 
imajo začasno bivanje na območju občine Moravče;
do dodelitve neprofitnega stanovanja so upravičeni • 
tudi najemniki v stanovanjih, odvzetih po predpisih o 
podržavljenju – prejšnji imetniki stanovanjske pravice, 
če izpolnjujejo splošne pogoje za upravičenost do 
dodelitve neprofitnega stanovanja po Pravilniku in da 
je prosilec, ki ponovno prosi za dodelitev neprofitnega 
stanovanja v najem, poravnal vse obveznosti iz 
prejšnjega neprofitnega najemnega razmerja ter 
morebitne stroške sodnega postopka.

2.2. DOHODKOVNI KRITERIJ
Prosilci so upravičeni do dodelitve neprofitnega 
stanovanja, če dohodki njihovih gospodinjstev v preteklem 
letu ne presegajo zgornje meje, določene v odstotkih od 
povprečne neto plače v državi.
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Velikost gospodinjstva Dohodek ne sme presegati 
naslednjih % od povprečne 
neto plače v državi

1 – člansko 200%
2 – člansko 250%
3 – člansko 315%
4 – člansko 370%
5 – člansko 425%
6 – člansko 470%

Za vsakega nadaljnjega člana gospodinjstva se gornja 
lestvica nadaljuje s prištevanjem 25 odstotnih točk.

2.3. PREMOŽENJE PROSILCA
Vsi upravičenci za dodelitev neprofitnih stanovanj v najem 
morajo poleg navedenih pogojev izpolnjevati še naslednje 
splošne pogoje:

da mesečni dohodki prosilčevega gospodinjstva v • 
koledarskem letu 2010 ne presegajo gornje meje, 
določene v točki 2.2. tega razpisa,
da prosilec ali kdo izmed oseb, ki skupaj z njim • 
uporabljajo stanovanje (v nadaljnjem besedilu: 
gospodinjstvo), ni najemnik neprofitnega stanovanja, 
oddanega za nedoločen čas in z neprofitno najemnino, 
ali lastnik ali solastnik drugega stanovanja ali 
stanovanjske stavbe, ki ne presega vrednosti 40% 
primernega stanovanja. Navedena omejitev ne velja 
za lastnike ali solastnike stanovanj, ki jih morajo 
lastniki po zakonu oddajati v najem za nedoločen čas 
za neprofitno najemnino;
da prosilec ali kdo izmed članov gospodinjstva ni • 
lastnik drugega premoženja, ki presega 40 % vrednosti 
primernega stanovanja.

3. KRITERIJI IN MERILA ZA OCENJEVANJE 
STANOVANJSKIH IN
SOCIALNIH RAZMER PROSILCEV

3.1. Prednostna lista bo sestavljena na podlagi meril, ki 
jih določa Pravilnik o dodeljevanju neprofitnih stanovanj 
v najem (Ur.l. RS, št. 14/04, 34/04, 62/06 in 11/2009). 
Stanovanjske in socialne razmere prosilcev bodo ocenjene 
skladno s točkovnim vrednotenjem, ki ga določa Pravilnik 
o dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem (Ur.l. RS, št. 
14/04, 34/04, 62/06 in 11/2009).

Pri dodelitvi neprofitnega stanovanja imajo prednost 
mlade družine, družine z večjim številom otrok, invalidi 
in družine z invalidnim članom, žrtve nasilja v družini, 
osebe s statusom žrtve vojnega nasilja ter državljani 
z daljšo delovno dobo, ki so brez stanovanja ali pa so 
podnajemniki, kar je izraženo s številom točk v preglednici 
pod točko 3.2.

3.2. Za prednostne kategorije prosilcev, opredeljenih v 
prejšnji točki, se v skladu 87. členom Stanovanjskega 
zakona in 2. točko 6. člena Pravilnika o dodeljevanju 
neprofitnih stanovanj v najem, upoštevajo naslednje 

točkovne vrednosti:

PREDNOSTNE KATEGORIJE PROSILCEV
Mlade družine, mladi:
- družina v kateri roditelja nista starejša od 
35 let (mlada družina)

100 točk

-starost prosilca do 30 let 50 točk
Družina z večjim številom otrok:
-najmanj trije otroci 100 točk
- za vsakega nadaljnjega otroka 50 točk
Invalidi in družine z invalidnim članom:
-invalidi in družine z invalidnim članom 
– III, II, I. kategorija invalidnosti in 
invalidnost zaradi okvare čuta (slepota, 
gluhost)

50, 60, 
70  točk

-zmerna, težja ali težka duševna ali težka 
telesna motnja otroka 

100 točk

-odrasli družinski član ima podaljšano 
roditeljsko pravico

50 točk

Družina z manjšim številom zaposlenih:
-družina z najmanj tremi člani, v kateri je 
zaposlen samo en družinski član

50 točk

Žrtve nasilja v družini 50 točk
Osebe s statusom žrtve vojnega nasilja 50 točk
Prosilci z daljšo delovno dobo brez 
stanovanja ali podnajemniki (moški 13 let, 
ženske 12 let)

50 točk

DODATNI POGOJI
Čas bivanja v Občini Moravče (šteto do dneva objave 
razpisa)
nad 35 let 60 točk
nad 15 do 35 let 50 točk

V primeru, da več prosilcev doseže enako število točk 
glede na oceno stanovanjskih in socialnih razmer, imajo 
prednost prosilci z večjim številom otrok in mlade 
družine.

4. RAZPISNI POSTOPEK

4.1. OBRAZCI
Prosilci, ki se želijo prijaviti na razpis za dodelitev 
neprofitnih stanovanj v najem, dvignejo obrazec vloge, s 
katerim se prijavijo na razpis, v vložišču Občine Moravče, 
Trg svobode 4, 1251 Moravče ali na spletni strani www.
moravce.si.

Če bo prosilec oddal nepopolno vlogo bo pozvan, da vlogo 
v določenem roku dopolni z manjkajočimi listinami. Vloge 
prosilcev, ki ne bodo dopolnjene v roku in vloge, oddane 
po zaključku razpisanega roka, bodo s sklepom zavržene.

4.2. PREDLOŽITEV LISTINSKIH DOKAZIL
(1) Vlogi za pridobitev neprofitnega stanovanja v najem 
morajo prosilec in polnoletni člani gospodinjstva priložiti 
naslednje listine:

izpolnjen obrazec opisa stanovanjskih in socialno-• 
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zdravstvenih razmer;
izjavo o morebitnih neobdavčljivih dohodkih in • 
prejemkih in nazivih  njihovih izplačevalcev za leto 
2010;
dokazilo o vseh izplačanih neto plačah v letu razpisa, • 
če v letu pred razpisom ni imel dohodkov iz delovnega 
razmerja;
izjavo o premoženjskem stanju, skladno s prvim • 
odstavkom 3. člena Pravilnika o dodeljevanju 
neprofitnih stanovanj v najem (Ur.l. RS, št. 14/04, 
34/04, 62/06 in 11/2009);
najemno oziroma podnajemno pogodbo, če prosilec • 
ne živi pri starših ali sorodnikih;
dokumentacijo o trajni vezanosti na uporabo • 
invalidskega vozička ali o vezanosti na trajno pomoč 
druge osebe, v kolikor gre za invalida po tretjem 
odstavku 3. člena Pravilnika o dodeljevanju neprofitnih 
stanovanj v najem in Pravilnika o spremembah in 
dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju neprofitnih 
stanovanj v najem;
izjavo o vseh plačanih obveznostih, v kolikor je • 
prosilec že imel v najemu neprofitno stanovanje.

(2) Prosilec in polnoletni člani gospodinjstva lahko 
najemodajalcu s pooblastilom dovolijo pridobivanje, 
vpogled, prepis, izpis ali kopiranje njihovih osebnih 
podatkov iz uradnih evidenc in zbirk osebnih podatkov 
pri vseh upravljavcih zbirk osebnih podatkov, ki štejejo 
za davčno tajnost, ter občutljivih osebnih podatkov. V tem 
primeru morajo vlogi priložiti pisne izjave, ki veljajo za 
osebno oziroma pisno privolitev na podlagi določb zakona, 
ki ureja varstvo osebnih podatkov, zakona, ki ureja splošni 
upravni postopek in zakona, ki ureja davčni postopek.
(3) Najemodajalci neprofitnih stanovanj pridobijo v 
skladu s prejšnjim odstavkom tega člena potrdila o 
državljanstvu, potrdila o stalnem prebivališču in številu 
članov gospodinjstva od pristojnih državnih organov, 
podatke o obdavčljivih in neobdavčljivih dohodkih ter 
prejemkih pa iz obstoječih zbirk podatkov.
(4) Podatke, ki se štejejo za davčno tajnost, pridobijo 
najemodajalci neprofitnih stanovanj za prosilca in 
polnoletne člane gospodinjstva iz dokončnih odločb o 
odmeri dohodnine, iz drugih dokončnih odločb davčnega 
organa in iz davčnih obračunov. Iz navedenih dokumentov 
lahko najemodajalci neprofitnih stanovanj pridobijo 
podatke o davčni številki, o vzdrževalnih družinskih članih, 
o dohodkih davčnih zavezancev, o stroških upoštevanih 
pri uveljavljanju davčne osnove, o obveznih prispevkih 
za socialno varnost, podatke o znižanjih in olajšavah, ki 
se upoštevajo pri obračunu akontacije dohodnine ter od 
dohodkov iz kmetijstva in od dohodkov iz dejavnosti, če 
davčni organ s temi podatki razpolaga. Najemodajalci 
neprofitnih stanovanj v tem odstavku navedene podatke 
pridobivajo od davčnega organa v skladu z zakonom, ki 
ureja davčni postopek.
(5) Prosilec lahko predloži tudi drugo z razpisom zahtevano 
dokumentacijo, s katero se izkazuje socialno-zdravstvene 
razmere, in sicer:

Dokazilo o kvaliteti bivanja – stanovanje ovrednoteno • 
z največ 150 točkami po sistemu točkovanja po 

Pravilniku o merilih in načinu za ugotavljanje vrednosti 
stanovanj in stanovanjskih hiš ali, stanovanja, ki so 
ovrednotena z največ 170 točkami po Pravilniku 
o merilih za ugotavljanje vrednosti stanovanj in 
stanovanjskih stavb (točkovalni zapisnik ali opis 
kvalitete stanovanja: leto izgradnje, vlažno, kletno, 
dotrajane instalacije, nefunkcionalna razporeditev 
prostorov itd.) in eventualna utesnjenost z opisom 
posameznih prostorov in navedbo površin. V kolikor 
nimate zapisnika o točkovanju izpolnite ustrezno 
izjavo s podatki o kvaliteti stanovanja.
Potrdilo o šolanju otrok, ki so starejši od 15 let.• 
Zdravniško potrdilo o nosečnosti.• 
 Odločbo socialne službe o ločenem življenju roditeljev • 
in mladoletnih otrok zaradi neprimernih stanovanjskih 
razmer (rejništvo, oskrba v tuji državi, zavodu, če so 
razlog oddaje neprimerne stanovanjske razmere).
Dokazilo o statusu roditelja, ki sam preživlja otroka • 
(samohranilec) – potrdilo, da je preživnina neizterljiva 
oziroma odločbo o prejemanju preživnine.
Izvid zdravniške komisije I. stopnje pri ZZZS o • 
trajnih obolenjih mladoletnih otrok, ki so pogojena 
s slabimi stanovanjskimi razmerami, na katera slabe 
stanovanjske razmere neposredno vplivajo in o 
trajnih obolenjih pogojenih s slabimi stanovanjskimi 
razmerami
Izvid osebnega zdravnika, s katerim se potrjuje, da • 
prosilec, ali kateri od ostalih družinskih članov boleha 
za kronično boleznijo zgornjih dihal ali astmo, zaradi 
vlage v stanovanju. Potrdilo ne sme biti starejše od 
30 dni.
Kopijo poročnega lista oziroma notarsko overjene • 
izjave o obstoju izvenzakonske skupnosti
Kopijo izpiska iz rojstne matične knjige za vsakega • 
otroka.
Odločbo o razvrstitvi otroka, mladostnika ali mlajše • 
polnoletne osebe glede na zmerno, težjo ali težko 
duševno ali težko telesno motnjo ali izvid in mnenje 
specialistične pediatrične službe.
Dokazilo o invalidnosti I., II, in III. kategorije in • 
invalidnosti zaradi okvare čuta – slepota, gluhost 
(Odločba centra za socialno delo, Zavoda za 
pokojninsko in invalidsko zavarovanje, Zavoda za 
zaposlovanje, Zavoda za zdravstveno zavarovanje 
RS).
Potrdilo o nezaposlenosti prosilca, njegovega • 
zakonskega ali izvenzakonskega partnerja oziroma 
drugega družinskega člana (izda Zavod RS za 
zaposlovanje).
Dokazilo o nasilju v družini: strokovno mnenje centra • 
za socialno delo ter vladnih in nevladnih organizacij 
(materinski domovi, zatočišča-varne hiše, zavetišča, 
centri za pomoč žrtvam kaznivih dejanj), ki nudijo 
žrtvam nasilja v družini psihosocialno pomoč ob 
nasilju.
Odločbo o statusu žrtve vojnega nasilja.• 
Fotokopijo osebne izkaznice ali drugega osebnega • 
dokumenta za vse polnoletne člane
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Javne objave

VEČ KOT 70 ŠTIPENDIJ ZA ŠOLSKO/ŠTUDIJSKO LETO 
2011/2012 

Regionalna razvojna agencija Ljubljanske urbane regije (RRA LUR) je na letošnjem javnem pozivu od 
delodajalcev iz Ljubljanske regije, prejela več kot 70 potreb po štipendiranju novega kadra.
Javni razpis za štipendije bo objavljen v prvi polovici meseca septembra 2011 na spletni strani RRA LUR  
www.rralur.si. 

Delodajalci bodo na univerzitetnih dodiplomskih programih štipendirali  naslednje profile/smeri:

ekonomist,  fizioterapevt, dipl. inž. prometa, dipl. inž./univ. dipl. inž. računalništva, dipl. inž. strojništva, 
geolog, informatik, inž. designa/marketinga, inž. tehnične stroke, inženir gradbeništva ali dipl. inženir 
gradbeništva, inženir mehatronike, management, upravljanje prometa, podjetništvo, pravo (avtorsko 
pravo, patentno pravo, pravo inform. sistemov), računalništvo, matematika, uni. dipl. inž. tehnologije pro-
meta, univ. dipl. fizik, univ. dipl. inženir elektrotehnike.

Na podiplomskem študiju bodo štipendije namenjene za smeri komunikologija, prometa (smer prometna 
tehnologija) in prometno inženirstvo (smer planiranje).

Na področju srednješolskega in poklicnega izobraževanja bodo razpisane štipendije za poklice/smeri:

elektroinstalater, elektrotehnik, gimnazijski maturant, gostinski tehnik (kuhar, natakar), kozmetičarka, 
mehatronik operater (operater cnc stroja), monter strojnih instalacij, oblikovalec kovin, strojni inženir, 
strojni tehnik, tehnik mehatronike, tehnik optik, turistični tehnik, vrtnar, vrtnarski tehnik.

Osnovna štipendija za dijake znaša 15% minimalne plače (112 EUR), za dodiplomske študente 28% 
minimalne plače (209 EUR) in podiplomske študente 34% minimalne plače (254 EUR). Štipendisti so 
upravičeni še do dodatkov za uspeh ter do dodatkov za prevoz ali bivanje v kraju šolanja, vendar maksi-
malna višina štipendije z dodatki ne sme preseči 449 EUR.

Obveznost štipendista je uspešen zaključek šolanja, obveznost delodajalca pa zaposlitev štipendista po 
zaključku šolanja, za enako obdobje, kot je trajalo štipendijsko razmerje.

Projekt Regijske štipendijske sheme Ljubljanske urbane regije se izvaja od leta 2007 in je sofinanciran iz 
sredstev Evropske unije, in sicer iz Evropskega socialnega sklada, v okviru Operativnega programa raz-
voja človeških virov za obdobje 2007 – 2013.

mag. Liljana Drevenšek, RRA LUR

www.moravce. si

Potrdila, ki ne izkazujejo trajnega statusa, ne smejo biti 
starejša od 30 dni od objave razpisa.

Potrdilo o državljanstvu, potrdilo o stalnem prebivališču 
in potrdilo o številu članov gospodinjstva bo pridobila 
občina neposredno od pristojnih državnih organov.

Razpisnik v vlogi priložene listine zadrži in jih po izteku 
razpisnega roka udeležencem razpisa ne vrača.

4.3. ROK ZA ODDAJO VLOG
Vlogo s prilogami se lahko odda osebno v vložišču Občine 
Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče ali priporočeno 
po pošti na naslov: OBČINA MORAVČE, Trg svobode 4, 
1251 Moravče, s pripisom: RAZPIS ZA NEPROFITNO 

STANOVANJE - NE ODPIRAJ!, v zaprti kuverti, v roku 
30 dni od objave razpisa, to je do 26. septembra 2011. O 
izidu razpisa bodo vlagatelji obveščeni okvirno v roku 60 
dni po preteku roka za oddajo vlog.

Javni razpis je objavljen na spletni strani Občine Moravče 
http://www.moravce.si in v Novicah iz Moravške 
doline.

OBČINA MORAVČE
Martin Rebolj, župan

Datum: 10.08.2011                                                          
Številka: 352-0014/2011-1



Društva

Kljub dopustom šahisti redno obiskujejo društvene pro-
store. Takšna vnema mora pripeljati do dobrih rezultatov. 
Zato je za oktober načrtovan šahovski turnir, na katerega 
bodo povabljena sosednja društva. Torej, upokojenci, 
šahistke in šahisti, nekaj časa je še, da pokažemo, kako 
dobro šahirate v Moravčah. 
Folklorna skupina začne septembra z novim programom. 
Še vedno vabijo medse nove člane in harmonikarja. Naj 
bo to tudi prilika za zahvalo prijaznemu sponzorju TERMI-
TU  d.d. za posluh pri zagotavljanju potrebnih finančnih 
sredstev za umetniškega vodjo. 
Izletov je letos nekoliko manj, kar poročajo tudi iz drugih 
društev in je v teh časih razumljivo. Vabijo na srečanje 
upokojencev Gorenjske, ki bo 1. septembra. 
Zelo dejavna je pohodniška skupina. Morda bi bilo dobro, 
da sledite njihovemu zadnjemu pohodu. Začeli so v Mo-
ravčah,  nadaljevali za kmetijo Ribič proti planinskemu 
domu, ob Osoletovi  jami do kamnoloma, od tam pa do 
najvišje točke na Moravškem, do Pivkelj turna. Iz Zgornje 
Slivne so se potem vračali preko Ušenišča, kjer so se za 
kratko ustavili pri domačiji Uštar.  Preko Grmač so se 

spustili v dolino. No, če boste šli na upokojenski pohod, 
potem rezervirajte celo dopoldne in dobro voljo, kajti tega 
so pohodniki vajeni. 

VR

Dejavnosti v društvu upokojencev Moravče

Razstava zelišč v Moravčah

Zeliščarska sekcija Društva upokojencev Moravče je v 
društvenih prostorih pripravila šesto razstavo zelišč. Obi-
skovalcem so želeli predstaviti poleg sušenih tudi sveža 
zelišča, zato je bilo težko vnaprej napovedati čas razstave. 
Predsednica sekcije, Vlasta Vresk, pravi, da so večinoma 
zelišča v polnem razcvetu nekje na začetku avgusta ali 
konec julija. 
Pred uradnim odprtjem razstave so v društvu pripravili 
kratko prireditev, v kateri sta nastopila mešani pevski zbor 
in folklorna skupina. Predsednica  je opisala delovanje 
sekcije in namen zeliščarstva. Poudarila je pomen narav-
nih zelišč za zdravo življenje, za kar so zelišča nabirale že 
naše babice. Prisotne so pozdravili župan Martin Rebolj 
ter gostje iz sosednjih društev.
Člani sekcije večinoma zelišča vzgajajo na svojih vrtovih, 
nekaj jih naberejo tudi v naravi. Poznavanje  zelišč in nji-
hova  uporaba se večinoma prenašata iz roda v rod, za 
uspešno delo pa so potrebne tudi  delavnice, predavanja 
ter ekskurzije. Poleg nabiranja zelišč je pomembno še 
razvrščanje, sušenje in shranjevanje. Pravzaprav so čez 
leto zelo zaposleni z omenjenimi opravili. Ne skrivajo pa, 
da  to delo opravljajo z veseljem in ponosom, da prenašajo 
tradicijo in skrbijo za zdravje brez kemije. Njihovi okusni 
čaji so zrastli v naravi brez kakršnih koli dodatkov. Dodaten 
motiv za zeliščarje je veselo druženje. Vabijo nove člane, 
da se jim pridružijo!
Razstava naravnih zelišč je uspela.  Dom upokojencev 
je bil napolnjen z okoli sto okusno razporejenimi zelišči. 

Dišalo je. Članice in člani Zeliščarske sekcije so  obisko-
valcem  razlagali uporabnost zelišč. Marsikaj se je dalo 
tudi poskusiti. Obiskovalci so bili navdušeni in razstavo 
bo sekcija pripravljala tudi naslednja leta.

VR

www.moravce. si
13avgust 2011



Drštva

www.moravce. si

Zaključek spomladanskih tekmovanj za mlade v PGD Moravče

S pripravami smo začeli že zgodaj spomladi prvo tekmova-
nje pa je bilo 14.5. v orientaciji na Vrhpoljah. Tekmovanje 
poteka po programu GZ Slovenije in od vsake ekipe zah-
teva znanja, ki jih morajo pokazati na kontrolnih točkah. 
Mlajši pionirji morajo preteči približno 2km, starejši 3 ter 
mladinci 5. Mlajši pionirji so z mentorjem Damjanom do-
segli 3., starejši pionirji z mentorico Tamaro 13., mladinke 
pa z mentorjem Janezom 1. mesto. Pogoj za nadaljevanje 
na regijsko tekmovanje je izpolnila ekipa mladink.
21.5. je potekalo regijsko tekmovanje v orientaciji v 
Komendi. Ekipa mladink se ga, ker ni bila popolna, ni 
udeležila. 
 Naslednje tekmovanje je bilo 4.6. Potekalo je v okviru 
osnovnih šol, to je Društvo mladi gasilec. Letošnje tek-
movanje je potekalo v Moravčah. Organizator je bila, v 
sodelovanju z osnovno šolo, gasilska zveza Moravče. 
Tekmovali smo z ekipo starejših pionirjev, ki se je uvrstila 
na 6. mesto. 
Občinsko tekmovanje v Moravčah je potekalo 11.6. So-
delovali smo s pionirji in mladinci, ki so se pomerili v treh 
disciplinah. Obe ekipi sta bili odlični in sta dosegli prvo me-
sto in izpolnili pogoj za uvrstitev na regijsko tekmovanje.

Čeprav so nam priprave vzele večino prostega časa, je 
bil trud poplačan z dobrimi nastopi in odličnimi rezultati. 
Zmagovalci so bili nagrajeni s pokali in medaljami. Jeseni 
pa nas čaka kviz in že omenjeno regijsko tekmovanje. 
Pustimo presenetiti. 

Za PGD Damjan Šlibar

Prvi avtomatski defibrilator v občini!
Konec lanskega leta in v začetku tega leta je Združenje 
slovenskih poklicnih gasilcev (ZSPG) organiziralo akcijo 
»Avtomatski defibrilatorji rešujejo življenja«. 
Na pobudo ZSPG in ker v Moravčah ni bilo nobenega 
defibrilatorja, smo se tudi v PGD Moravče odločili, da se 
pridružimo tej humanitarni akciji. Po sklepu upravnega 
odbora smo začeli s pogovori s predsednikom ZSPG tov. 
Janijem Podrepškom. 
Naš prispevek k celotni vsoti preko 4.000 EUR je bil 
2.500 EUR, kar ni majhen zalogaj za naše društvo, a če 
pomislimo, da s tem rešimo eno samo življenje, je to za-
nemarljiva vsota.
Sredstva smo zbrali s pomočjo donatorjev in sponzorje, 
za kar se jim iskreno zahvaljujemo. 
18. 7. 2011 je tov. Podrepšek osebno dostavil defibrilator 

in nam praktično prika-
zal in razložil delovanje 
in rokovanje z njim. Z 
aparatom ni težko roko-
vati, saj osebi, ki kaže 
znake življenja ne mo-
remo škodovati, lahko 
pa mu rešimo življenje. 
Takoj ko defibrilator od-
premo, se le ta sam vklo-
pi in v slovenskem jeziku 
prične podajati glasovna 
navodila. Prav tako se 
navodila izpisujejo tudi 
na ekranu.
Defibrilator se nahaja v 
gasilskem domu. Veliko 
naših članov je že uspo-
sobljenih za delo z njim, 
tako da ga že lahko upo-
rabimo, če bo potrebno. 
Za vse člane našega 
društva pa bo v mese-
cu septembru potekalo 
strokovno izobraževanje 
v Moravčah.

Za PGD Moravče Anže 
Srenjšček

Kdaj moram oživljati?
če ima oseba srčni zastoj, 
torej ji ne dela srce
Kateri so znaki srčnega 
zastoja?

nezavest • 
odsotnost dihanja • 
odsotnost bitja srca• 

Algoritem oživljanja

OSEBA SE NE ODZIVA 

ZAVPIJEM NA POMOC

ODPREM DIHALNO POT 
PREVERIM DIHANJE

NE DIHA? 

POKLICEM 112

30 MASAŽ SRCA : 2 VPIHA

NEPREKINJENO NADALJUJEM 
DO PRIHODA REŠEVALCEV

Kdaj moram oživljati?
ce ima oseba srcni zastoj, torej ji ne dela srce

Kateri so znaki srcnega zastoja?
nezavest odsotnost 
dihanja odsotnost 
bitja srca 
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S šolo za šolo

Častni občan naše občine, Peter Učakar, je v krogu 
sokrajanov praznoval svoj visoki osebni jubilej 

Mladi trobentač je zaigral: Vse najboljše za vas… In prisotni 
so dodali: dragi Peter Učakar ob vaši devetdesetletnici. 
Posebno slavnosten navdih je zavel v prostorih Gasilskega 
doma v Veliki vasi, kamor so krajani povabili gosta, častne-
ga občana in posebno zaslužnega krajana, da se skupaj 
poveselijo ob njegovi častitljivi obletnici.
Pravzaprav so za srečanje poskrbeli vodilni možje kraja, 
ki danes delujejo podobno, kot je dolga leta deloval Peter 
Učakar. Župan Martin Rebolj, predsednik PGD Velika vas 
Darko Avbelj, poveljnik PGD Velika vas Dejan Dežman, 
častni predsednik Gasilske zveze Domžale in častni član 
PGD Velika vas Marjan Slatnar in predsednik KS Velika 
Vas Stane Merela, so soglašali o zaslugah, ki jih ima sla-
vljenec v krajevni skupnosti: za dom krajanov, za gasilski 
dom, telefon, vodovod in še mnoge druge. Osemnajst 
let je bil predsednik Prostovoljnega gasilskega društva in 
dva mandata predsednik Krajevne skupnosti. Slavljencu 
so se orosile oči, vendar je zatrdil sogovornikom, da mu 
je bilo delo za skupnost v veliko veselje. Poudaril je še, 
da so bila to leta, ko se je delalo udarniško in ni nihče 
pričakoval plačila.

V nadaljevanju srečanja je družba tudi nazdravila. Sla-
vljenec Učakar Peter je razrezal torto. Vidno dobre volje 
se je vsem zahvalil za lep dogodek in k sebi nežno stisnil 
svojo gospo.
Naj obema še dolgo služi dobro zdravje!

VR

Povsod je lepo, doma pa najlepše, je star slovenski pre-
govor, katerega resničnost smo znova preverili in potrdili 
v aktivnih počitnicah prav v domači dolini. Več kot 30 
udeležencev in animatorjev je sodelovalo v počitniških  
dejavnostih ob odkrivanju življenja nekoč in danes. So-
delovali smo tudi tisti, ki nam je mar za kakovost življenja 
mladih.
Da v začetku počitnic nastane problem koristnega pre-
življanja prostega časa otrok in mladine je ob nenehni 
zaposlitvi staršev vedno bolj jasno. Vemo, da je v kraju 
dovolj možnosti za nove oblike preživljanja prostega časa 
mladih, zato sta  Kulturno izobraževalno društvo Limbar in 
Osnovna šola Jurija Vege  Moravče v ta namen povezala 
društva in posameznike: Društvo rokodelcev Moravške 
doline, Turistično društvo, Društvo krajanov Zgornji in 
Spodnji Tuštanj, Lovsko družino, Kmetijsko in gozdarsko 
zvezo, Gasilsko društvo Vrhpolje, Čebelarsko društvo, Knji-
žnico Daneta Zajca Moravče, Pošto Moravče, g. Sandija 
Močnika z Ranča Pr`Osolet, gdč. Nastjo Osolnik, prevoz-
ništvo Arsič in nenazadnje okrepčevalnico Deteljica. Brez 
pomoči in sodelovanja učiteljev šole ter kuharic vrtca bi 
imele naše aktivnosti precej manjši obseg. 
Že od nekdaj je človek živel v sožitju z naravo. Njene moči  
je izkoriščal za svoje preživetje, skušal omejiti njeno nepo-
jasnjeno krutost ob naravnih nesrečah ter iz hvaležnosti na 
različne načine opeval njeno lepoto. Da je človek preživel, 
si je moral zagotoviti osnovna sredstva in dobrine. Našel 
jih je v naravi, si uredil bivališča, razvil orodja, udomačil 
živali. Ob različnih opravilih so se nam z izročilom, pisano 

in peto besedo ohranile šege in navade. V dveh tednih 
smo spoznavali in odkrivali bogastvo krajevnega izročila: 
o gojenju rastlin, raznolikosti na travniku, o življenju doma  
in o delu na polju. Kaj vse lahko pripravimo iz žita, sta 
nam nazorno pokazali predstavnici Društva rokodelcev 
Moravške doline Branka Bizjan in Mimi Brodar. S seboj 
sta prinesli pšenično klasje, za katero danes skoraj že 
ne vemo več, kako zgleda, včasih pa so skrbno negovali 
zlata polja in upali na obilno žetev. Iz moke smo zamesili 
testo, ga vzhajali, oblikovali in spekli. Pravijo, da kruha ne 
naredi moka, ampak roka. In res, naši mali hlebčki so se 
razlikovali med seboj tako kot se razlikujemo mi. Kako pa 
se melje žito v moko, sta nam pokazali članici Turističnega 
društva Dani Jančar in Nuška Lebar. Ker je žitno zrnje zelo 
trdo, je človeška pamet za to opravilo uporabila močnejšo 
silo - vodo. K sreči je te zdaj še dovolj, zato najdemo v 
okolici več mlinov. Tudi reka Rača, ime je dobila po rakih, 
pri tem ni izjema. Ob Rači smo si ogledali stari mlin, kjer 
smo izvedeli marsikatero zgodbo o napornem delu in 
skromnem življenju.
Podobno je človek uporabil velike rastline, grme in drevesa, 
ki v strnjenih sestavih tvorijo gozd. Pri nas rastejo listavci 
in iglavci, ki nam dajejo les različnih barv, trdot, trajnosti, 
uporabnosti,.. O mnogih značilnostih gozda nas je poučil 
gozdar Boštjan Šneberger. Tudi o različnih lastnostih in 
uporabnosti lesa, ki ga danes izpodrivajo umetni materiali. 
Les, kuhan v oglje, ki je poleg pri kovaštvu uporabno tudi 
pri drugih opravilih, pa je še danes v uporabi.
Kot je v naravi ženske nabiralništvo, ki se izraža na posebne 

NARAVNA IN KULTURNA DEDIŠČINA MORAVŠKE DOLINE
Aktivne počitnice 2011
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načine, pa je predvsem v moški naravi še iz pradavnine 
prvobitno lovstvo. Včasih je človek lovil zato, da je preži-
vel, se nahranil ali ubranil velikih zveri, zdaj pa lovi zaradi 
zabave, pa tudi zaradi želje po drugačni hrani. Lovec  
dandanes ohranja naravno ravnovesje v gozdu, pomaga 
oškodovanim kmetom, ki jim divje živali uničujejo pride-
lek, odstranjuje bolne in poškodovane živali. Ker nošnja 
in uporaba orožja ni mačji kašelj, sta nam pokazala puške 
Vojko Jesenšek in Franci Levičnik. Če je zima zelo huda,  
lovci poskrbijo tudi za živali, ki bi drugače težko preživele 
zimo.
Človek je v svojem razvoju za preživetje udomačil živali. 
Koristnost živali ni odvisna le od njene velikosti, ampak 
od njenih lastnosti in iznajdljivosti človeka. Kako je človek 
udomačil čebele in uživa sadove njihovega dela, smo 

spoznali pri čebelarju Bojanu Emeršiču na Vrhpoljah. 
Navduševali smo se nad čudovito organizacijo življenja 
v čebelnjaku, v panju in na paši. Kako sladek in dišeč je 
med, so enoglasno ugotovili otroci, ko smo veseli lizali žlice 
medu. Da mora imeti čebelar poseben posluh za čebele 
in naravo, ni treba posebej poudarjati.
Večje živali, kot so konji, je človek uporabljal neposredno 
pri delu, danes pa jih pri tem nadomešča traktor. Tako te 
plemenite živali lahko živijo svobodneje in nam polepša-
jo trenutke. Še posebno navdušeni smo bili, ko smo se 
povzpeli na konjske hrbte in odjahali v maneži Sandija 
Močnika na Ranču Pr`Osolet. 
Ob kmečkih opravilih pa so nekoč veliko prepevali in ob 
uspešnem dokončanju dela razvili šege in običaje. Ljudske 
pesmi nas je učila Nastja Osolnik, prijazna knjižničarka 
Katarina Peterc pa nam je z odlomki najlepših otroških 
pravljic ter zgodbic zbudila radovednost za branje, da bi 
nas ta kdaj potegnila od računalnikov v svet domišljije, 
tišine in zbranosti.
V nesreči in uničujočih ognjenih zubljih nesebično prisko-
čijo na pomoč gasilci. Vrhpoljski gasilec Janez Klopčič 
nas je z gasilskim vozilom in sodobno opremo povedel v 
pravo akcijo. Kar teklo je od mladih nadebudnežev. Pa nič 
zato, saj je bilo poletje in smo imeli v nahrbtnikih rezervna 
oblačila. 

Še uganka za konec: brez ključka je zaklenjeno, čez goro 
je namenjeno, vsakdo ve, od kod in kam, kako in kaj, pa 
eden sam? Ni pretežko, kajne? Seveda, pismo. Kako so 
včasih prenašali sporočila, in kako temu strežejo danes, 
smo se navduševali ob poštarju Jošku Kunavarju.
Zamisel počitnic z društvi in animatorji je zorela nekaj let in 
je zaživela prvič letošnje poletje po zaslugi pripravljenosti 
in naklonjenosti vseh sodelujočih. Naj izrečemo zahvalo 
tudi mladim ob letošnjem letu prostovoljstva, ki so z vese-
ljem in vso resnostjo opravili svoje delo: Blažki, Lari, Luciji, 
Anji, Martinu, Andreji, Andreju, Mariji, Patriciji, Alenki, Tjaši 
in Karin. Ob izjemni pripravljenosti sodelujočih društev in 
posameznikov naj bo zahvala tudi priporočilo za uspešno 
nadaljevanje v prihodnje. V okviru projekta Dnevi evropske 
kulturne dediščine si na to tematiko lahko ogledate razsta-
vo v osnovni šoli od 26. do 30. septembra letos.

Mentorica Irena Malovrh
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Doživetja med počitnicami
V vrtcu se tudi med počitnicami dogaja marsikaj zanimi-
vega. Že zjutraj, kadar je dovolj toplo, si nekatere skupine 
zunaj na terasi pripravijo zajtrk in obedujejo malo drugače 
– na svežem zraku. Ob tem se imenitno zabavajo in veliko-
krat prosijo, če lahko tudi danes jemo zunaj.
Dejavnosti se ves čas vežejo na vodo. Z otroki spoznavamo, 
kaj na vodi plava, kaj potone, kako hitro plavajo papirnate 
barčice, če jih porivamo ali pa kar v njih pihamo. Spozna-
vamo morsko življenje in tudi gorske radosti. Sprašujemo 
se, kaj lahko počnemo doma na počitnicah in si z domišljijo 
krajšamo čas.
Kadar pa sonce posije res močno, si pripravimo bazenčke 
in se pohladimo v vodi. Tako se počutimo kot bi bili na 
morju.

Ana Gerčar

Ob polnoči, 26.6., ko ste že marsikateri sladko spali ali 
pa je še kdo praznoval obletnico 20 let Slovenije, smo 
se mladi fantje odpravili na pot. In to ne na sprehajalno. 
Ampak na pot, ki smo jo poimenovali : Iz osrčja Slovenije, 
čez hribe na morje.
Zbralo se je 10 kolesarjev iz vseh koncev Slovenije, med 
drugimi tudi štirje iz Peč. Za spremstvo je poskrbela tri 
članska ekipa. 
Podali smo se iz središča Slovenije, po Gorenjski mimo 
Kranjske gore, okoli 6 ure zjutraj je padel Vršič, kjer je 
bilo le 5 stopinj, zato smo imeli zajtrkovali v Trenti po 
prekolesarjenih 120. km. 
Nadaljevali smo po dolini Soče do Nove Gorice in se 
ustavili v Opatjem Selu. Po 240 km sta se nam prilegla 
počitek in kosilo. 
Do cilja v Portorožu nas je čakalo še 100 km, ki smo jih 
prevozili skozi Kras in Lipico.
Na koncu smo bili srečni kot že dolgo ne. 
Če bo pot postala tradicionalna še ne vemo, zagotovo 
pa bomo imeli naslednje leto ponovno kakšen podoben 
poskus. 

Najbolj zanimivo oz.smešno na poti je bilo, ko smo okrog 
3 ure zjutraj kolesarili mimo Kranja proti Kranjski Gori. Ob 
poti smo srečali popotnike, ki so nam povedali, da gredo na 
Brezje. Ko smo jim povedali, da se peljemo na morje, sem 
opazil njihov kisli nasmeh, češ, tile fantje nas pa hecajo, 
če se pa, zlomka, peljejo proti goram.

Žani Urankar

Kolesarski maraton »Iz osrčja Slovenije, čez hribe na morje«

Dvodnevni nogometni turnir v malem 
nogometu ob Dnevu državnosti 
Ob Dnevu državnosti je bil pri osnovni šoli Jurij Vega or-
ganiziran dvodnevni turnir v malem nogometu, ki se ga je 
udeležilo 18 ekip. Z odličnim nastopom je turnir osvojila 
domača ekipa Gradbene mehanizacije Svetlin, drugi so bili 
gostje iz Ivančne Gorice Snoopy Team, tretja je bila ekipa 
Mlinše 2 in četrta ekipa Mlinše 1. Pokal za naj igralca je 
prejel Jože Drčar iz ekipe GMS, za naj vratarja pa Jože 
Hočevar iz ekipe Snoopy Team. Pokale in nagrade je naj-
boljšim predal župan občine Moravče Martin Rebolj in jim 
čestital za dosežene rezultate.
Zahvaljujemo se OŠ Jurij Vega za uporabo šolskih prostorov 
in igrišča, gostilni Adam Ravbar za posojo jurčka, piceriji 
Jurka in predvsem občini Moravče ter posameznikom, ki 
so pripomogli k  izvedbi tega turnirja. Bojan Bibič
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Nogometni turnir mlajših selekcij 
za zaključek sezone 2010/2011
12. junija je bil v Moravčah organiziran nogometni turnir 
ob zaključku nogometne sezone 10/11 za selekcije U8, U10 
in U12. Turnirja se je udeležilo 14. ekip iz Kočevja, Doba, 
Litije, Šmartnega, Vira, Črnuč in domačega kluba NK Ter-
mit Moravče. Naši igralci so v skupini U8 in U12 zasedli 
tretje mesto, ekipa U10 pa je bila peta. 
Zahvaljujemo se sponzorjem Avtomehanika Kaps d.o.o., 
Avtodeli 1A, Cementni izdelki Ravnikar, Janezu Vrankarju 
in Rotar Matjažu za finančno podporo pri izpeljavi turnir-
ja ter vsem staršem, ki so s svojim delom pripomogli pri 
organizaciji turnirja.

Bojan Bibič

SLOVO MORAVŠKEGA ORLA
Zagotovo ni Slovenca, ki ne bi poznal imena Primož Peterka. Primož je s petnajstimi zmagami v svetov-
nem pokalu, dvema kristalnima globusoma za skupno zmago v svetovnem pokalu, olimpijskim ekipnim 
bronom ter ekipnim bronom na svetovnem prvenstvu, zagotovo najuspešnejši slovenski zimski športnik. 
Zagotovo je on eden izmed ljudi, na katere smo Slovenci bili in še vedno smo zelo ponosni, še posebej pa 
smo nanj ponosni Moravčani. Primož, rojen v Prikrnici pri Moravčah, ni nikoli mogel skriti iz kje prihaja 
in veseli smo, da je tako. S preprostim in zabavnim fantom, ki ga slava in uspeh nista pokvarila, sem se 
pogovarjala le slab teden pred zaključkom njegove kariere nikjer drugje kot v rodnih Moravčah.  

Odraščali ste v Prikrnici pri Moravčah. Kakšni spo-
mini vas vežejo na otroštvo in na te kraje?

Svoj domači kraj vidim kot majhen kraj, malce bolj odda-
ljen in odmaknjen, kjer se živi v miru. Vsaj takrat se je. 
Moravče zelo hitro rastejo. Moje otroštvo je bilo predvsem 
brezskrbno in takšno ta pravo otroštvo za mulca s preveč 
energije, kakršen sem bil jaz.

Ste svoj prvi skok naredili na Moravški skakalnici?

Prve skoke sem izvajal na »kuclih« pred hišo, saj smo 
bili mulci že od majhnega ves čas na smučeh. Veliko sem 
skakal že z alpskimi smučmi. Prvi skok na skakalnici 
sem opravil na skakalnici za šolo v Moravčah, vendar bi 
skoraj obupal. Skakalne smuči so namreč čisto drugačne 
od alpskih in sem se moral dva meseca z njimi voziti pod 
skakalnico. Skoraj sem že nehal trenirati, ker sem se na-
veličal in potem so mi oktobra leta 1985 končno dovolili 
prvič skočiti. Star sem bil 6 let in pol. Strahu praktično 
nisem občutil. Pravzaprav se s strahom soočam šele zdaj 
in se že nekaj let poskušam izogibati Planici. Pri osem-
najstih mi je bila še planiška velikanka premajhna, zdaj 
pa na te stvari gledam malce drugače.

Kmalu ste začeli trenirati v Kranju. Ste pogrešali čas, 
ki bi ga namesto na treningih in vožnji tja in nazaj, 
preživeli s prijatelji v domačem kraju?

Ne bi mogel tega reči. Do Kranja je bila takrat ena ura 
vožnje in prav tako nazaj. Trenirati bi moral tako ali tako, 
zato se s tem niti nisem obremenjeval. Bolj kot druženje 
takrat, so trpela razna srečanja s sošolci kasneje na ka-
kšnih obletnicah in podobno. 

Ste imeli v osnovni šoli kakšne težave zaradi obve-
znosti pri skokih?

Seveda sem imel pozitivne in tudi negativne izkušnje, ven-
dar so bili v Moravčah v šoli večinoma zelo razumevajoči. 
Tako ali tako sem vse obveznosti opravljal sproti, vedno 
sem bil odličen, razen v prvem razredu, kakšnih posebnih 
problemov tudi z vedenjem ni bilo, čeprav sem kdaj, kot 
vsak otrok, naredil tudi kakšno neumnost. Na splošno re-
čeno se mi zdi, da bi morali učitelji učence, ki se ukvarjajo 
s športom kvečjemu spodbujati, če seveda ne trpi šola. Če 
se ne izkorišča svojega položaja, se da vse narediti.

Šport
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Kakšni so bili občutki, ko ste čez noč postali slavni? 
Se je spremenil tudi odnos sokrajanov do vas?

Prva stvar, ki sem jo opazil so bili ponosni ljudje. V samih 
Moravčah moram reči, da res nisem imel negativnih izku-
šenj, saj smo se tako ali tako vsi poznali med sabo. Mogoče 
sem bil premlad, da bi takrat znal ceniti vso to pozornost. 
Na raznih sprejemih na primer bi se lahko zadržal več 
časa, si mogoče nabral tudi kakšne veze za naprej, vendar 
sem večinoma skušal čim prej oditi in preživeti vsaj nekaj 
časa s prijatelji ali dekletom. 

V vaši karieri ste dosegli številne dosežke; od dveh 
kristalnih globusov, ekipnega brona na svetovnem 
prvenstvu, ekipnega brona na olimpijskih igrah, 
petnajstih zmag v svetovnem pokalu… Zdaj, ko 
končujete kariero in gledate nazaj; imate kakšna 
obžalovanja, bi karkoli spremenili ali ste zadovoljni 
s tem kar je bilo?

Seveda so obžalovanja. Nič ne bi imel proti, če bi bilo 
zmag v svetovnem pokalu še 15 več (smeh).
S svojimi športnimi uspehi ste se pridružili znanim Mo-
ravčanom, kot so Jurij Vega, Dane Zajc in Fran Detela. 
Kako je biti v družbi tako velikih imen?
Na to sem zelo ponosen, opažam pa tudi, da veliko ljudi 
zaradi mene pozna Moravče. Ponosen sem, da jih poznajo 
zaradi mene. 

Se ukvarjate še s kakšnim športom, ki bo zdaj na-
domestil skakalne treninge?

Prav ukvarjam se ravno ne, smo pa skakalci preizkusili 
tako rekoč vse športe, saj za ogrevanje pred treningi 
ponavadi igramo, oziroma smo igrali, košarko, odbojko, 
nogomet. Ne morem reči, da sem v kakšnem od športov 
zelo dober, za vse skakalce na splošno pa velja, da smo 
v vseh športih vsaj povprečno uspešni. Razen v plesu! To 
pa nam res ne gre… Sem slišal celo na fakulteti za šport, 
da smo skakalci pri plesu izredno trdi. Demonstriral zato 
raje ne bi (smeh). Zelo rad pa igram squash. Moj cilj je 
končno enkrat v njem premagati Roberta Kranjca. 

Kaj pa vaši otroci? Boste tudi njih spodbujali k 
športu?

Najstarejši Maj, ki bo star deset let, je nekaj malega tre-
niral skoke, zdaj pa trenira nogomet. Zdi se mi, da bi bil 
mogoče rajši kakšen športni novinar, saj je neverjetno, 
kako veliko ve o nogometu. Dobro je, da se človek ukvarja 
s športom, vendar po svoji želji. 

Ob zaključku tako uspešne kariere se marsikomu 
porodi vprašanje »Kaj pa zdaj?« Kakšen je vaš od-
govor?

Zdaj bom predvsem imel več časa za družino, s katero 
radi pridemo tudi v Moravče, če imamo le čas. Ker to 
ni preveč pogosto, nimamo kakšnih priljubljenih delov 
Moravške doline, saj smo radi kar doma v Prikrnici. 
Kar se tiče športa, bodo smučarski skoki seveda ostali 
del mojega življenja. Opraviti moram še nekaj formal-
nosti, nato pa bom delal kot trener ženske skakalne 
reprezentance. 

Primož me je med pogovorom znova navdušil s 
svojo preprostostjo in nisem si mogla pomagati, da 
se ne bi udeležila še njegove poslovilne tekme, ki 
je potekala le nekaj dni kasneje, 2. julija v Kranju. 
Pod »njegovo« skakalnico na kateri je treniral in 
tekmoval dolga leta, so njegov zadnji skok spremljali 
člani njegove družine; starši, otroci, žena Renata, 
člani njegove »druge družine« - reprezentančni 
kolegi, dekleta ki jih bo treniral, Moravška godba in 
menda kar dva tisoč zvestih navijačev. Ob zvokih 
Moravške doline, plapolanju slovenskih zastav in 
aplavzu navijačev, se je še zadnjič v svoji tekmovalni 
karieri spustil po smučini. V vznožju skakalnice se 
je kljub padcu pobral in še zadnjič pospravil smuči, 
nato pa se odpravil tja, kamor si verjetno zdaj tudi 
najbolj žel: v objem svoje družine in novim izzivom 
na trenerskem področju naproti. 

Ajda Lalič

VAbILO NA 3.NOGOMETNI TURNIR VETERANOV NAD 40 LET

Čas: Sobota, 17.9.2011 in nedelja, 18.9.2011 (ob zadostnem številu prijav)
Kraj: Rekreativni center Cegunca, Tuštanj
Pravila:
- igra se sistem 5 + 1,
- igra traja 2 x 15 minut s 5 minutnim odmorom,
- obvezna oprema so športni copati ali copati za umetno travo,
- žrebanje ekip bo v petek 16.9.2011 ob 20:00 uri v prostorih društva krajanov Tuštanj,
- žrebanja se mora udeležiti vsaj en predstavnik ekipe,
- prijavnina je 25 EUR in se plača na dan žrebanja.
Prijavite se lahko do četrtka 15.9.2011 pri g.Franci Cerarju 041/530-030, kjer dobite tudi vse ostale 
informacije.

Po končanem turnirju bomo lahko ob hrani in pijači še malo pokramljali.
Prisrčno vabljeni!

Društvo krajanov Sp. in Zg. Tuštanj
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Spoštovani občani!
Ker so poročila s sej občinskega sveta v našem glasilu bolj 
skopa in iz njih po navadi ni mogoče razbrati, kdo se za kaj 
zavzema in zakaj kdo čemu nasprotuje, vas želimo seznaniti 
z nekaterimi stališči Nove Slovenije. 
Na zadnji seji občinskega sveta občine Moravče smo med 
drugim obravnavali tudi imenovanje novega nadzornega 
odbora občine Moravče.  Čeprav je prišlo iz Vladne službe 
Republike Slovenije večkrat opozorilo, prav tako tudi z mi-
nistrstva za finance, da ima lansko leto imenovani nadzorni 
odbor štiriletni mandat, župan Martin Rebolj vztraja pri ime-
novanju novega nadzornega odbora. Tako je županova lista, 
kljub vsem opozorilom o nezakonitem sklepu, izglasovala 
nov nadzorni odbor, katerega večino članov je predlagal 
sam župan oziroma njegovi privrženci. Jasno nam je, da želi 
župan imeti takšen nadzorni odbor, ki bo delal po njegovih 
navodilih in mu bo povsem lojalen, namesto da bi korektno 
opravljal svoje nadzorno delo.  Župan se za vsako ceno hoče 
znebiti zakonitega nadzornega odbora, ki je odkril že več 
nepravilnosti oziroma nezakonitosti pri delu župana oziroma 
občinske uprave.  Župan in direktor občinske uprave tako že 
nekaj mesecev onemogočata sklic sej zakonitega nadzornega 
odbora in ne dovolita občinski upravi, da bi za sejo pripravila 
ustrezno gradivo. 
V NSi smo prepričani, da ste občani dali na zadnjih volitvah 
močno podporo županu Rebolju zato, da bo lahko delal v 
korist občine,  prav tako pa smo tudi prepričani, da mu niste 
dali mandata za nezakonito in za občino škodljivo ravnanje. 
Preseneča nas tudi ravnanje svetnikov z županove liste, ki v 
glavnem molče dvigujejo roke in potrjuje nezakonite sklepe, 

čeprav smo jih na to 
jasno in glasno ter tudi 
pisno opozorili. Tako so 
bili pisno seznanjeni z 
dopisom Ministrstva za 
finance z dne 7.6.2011, 
ki je ugotovilo, da je nadzorni odbor neodvisen občinski organ 
in ima štiriletni mandat, ne glede na to, da je bil občinski svet 
izvoljen na novo.  Isto ministrstvo je tudi jasno napisalo, da 
je bil nezakonito z devetimi glasovi ZA spremenjen  občinski 
statut v delu, ki se nanaša na imenovanje nadzornega od-
bora. Statutarne spremembe se namreč morajo sprejemati 
z dvotretjinsko večino, kar pa v občini Moravče pomeni 10 
glasov. Kljub večkratnim opozorilom vladne službe za lo-
kalno samoupravo in opozorilom svetnikov NSi pa župan 
ne predlaga sprememb statuta v tistih točkah, ki so v ne-
skladju z zakonodajo. Tako ugotavljamo, da župan Martin 
Rebolj zavestno krši zakonodajo in občinski statut, s katerim 
manipulira po svoji volji in trenutnih potrebah. Krši pa tudi 
demokratična načela, še bolj pa načela zdrave pameti, saj ne 
upošteva nobenega pametnega in nujnega predloga opozi-
cije. Večinoma kar sam govori v imenu svetnikov županove 
liste, le-ti pa pokorno dvigujejo roke in potrjujejo županove 
nezakonite sklepe. 
V NSi se sprašujemo, kam vodi takšno nezakonito in samo-
voljno županovo početje. Prav tako se sprašujemo, s čim 
župan nagrajuje svoje pokorne svetnike, ki zavestno potrjujejo 
nezakonite sklepe.

OO NSi Moravče

Kljub prizadevanju župana in njegovih »neodvisnih« svetnikov 
prikazati, da v občini poteka delo normalno, temu še zdaleč ni tako. 
Nezakonita dejanja in nepotrebno zapravljanje našega denarja s 
strani župana se dogaja z blagoslovom njegovih svetnikov in se 
izvaja s takšnim tempom kot še nikoli do sedaj. Kar nekaj zadev 
zato že preiskujejo državni organi in sodišče. 
Očitno za veliko večino občanov ni nič neobičajnega, če jim župan v 
treh dneh z nekaterimi neznanimi župani zapravi za zabavo,  pijačo 
ter jedačo 12.000,00 evrov in pri tem vseskozi poudarja kako denarja 
v proračunu ni in da z občinskim denarjem ravna kot s svojim. Ste 
mar tako naivni, da mu to verjamete???  Letos si je celo privoščil 
izlet na Irsko, kar nas bo stalo 8.500,00 evrov.
Župan svoje laži uspešno prodaja in kar lepa večina občanov mu 
celo slepo verjame in zaupa. Že kar nekaj let poslušamo zgodbice o 
milijonih nepovratnih evropskih sredstev, teh obljubljenih sredstev 
pa ni in ni. Višina porabljenih sredstev za dokumentacijo pa bo 
vsak čas dosegla milijon evrov.  
Zadnjih pet let imamo v planu tudi projekt doma starejših obča-
nov, ki se kljub nenehnemu govoričenju in načrtnemu zavajanju 
občanov ne premakne z mrtve točke in očitno je, da se verjetno tudi 
ne bo. Tudi za ta projekt  je župan zapravil za študije in projektno 
dokumentacijo že skoraj 300.000,00 evrov. Zaradi tega projekta 
smo v SDS vstopili v programsko koalicijo v prejšnjem mandatu in 
pridobili koncesijo, župan pa je samo zapravljal, zapravljal in lagal, 
da smo tik pred začetkom izgradnje. Vedno znova je  prihajal pred 
nas z novimi zahtevami po denarju, češ da ga rabi za plačilo razno 
raznih študij in projektne dokumentacije. Projekt doma za ostarele 
je bil edini razlog, da smo vztrajali v programski koaliciji, saj smo 
že po začetnih mesecih ugotovili njegov pravi obraz za katerim se je 
skrivala čisto drugačna, predvsem pretkana, politikantska, hinavska 
in pokvarjena oseba, ki je za oblast pripravljena narediti prav vse 
in to dobesedno. 
Glavnino svojega časa v prejšnjem mandatu  je posvečal prav vam, 
potencialnim volivcem in se vam dobrikal po domovih, prireditvah…. 

in na ATV televiziji. Le ta je morala poročati 
in predvajati v večini samo prireditve in 
intervjuje v katerih je bil on glavni, naj-
boljši, najzaslužnejši. Tik pred volitvami 
mu je na pomoč priskočil še najbolj brani 
dnevni časopis v naši občini. Kup spisanih prispevkov, v katerih se je 
novinarka pred volitvami zlonamerno lotila programa naše stranke in 
našega kandidata za župana, je kar zajeten. Prav on pa je bil trn v peti 
županu, ker mu je že dalj časa nasprotoval pri odločitvah,  ki so bile in 
še bodo škodljive za občino Moravče. Prav tako se je župan v svojih 
izjavah spuščal na nivo na katerega dejansko sodi. Njegove izjave so 
prekoračile vse mere dobrega okusa, saj je na gasilskem tekmovanju 
v Moravčah tik pred volitvami naše volivce ozmerjal s »SDS-evsko 
bando«. Prav tako je za časopis izjavil, da naj bi na prsih redil gada, 
čeprav se je pri tem »gadu«  in »bandi« največkrat sam najedel in se 
jim dobrikal za podporo, da je sploh postal župan. 
Po volitvah, na katerih ni dobil večine svetnikov, si je prizadeval, da 
bi z raznim umazanim spletkarjenjem spremenil razmerje svetnikov 
v svojo korist. »Neodvisna novinarka« je delala s svojim »prija-
teljem« v službi enega izmed svetnikov raziskavo o združljivosti 
funkcije svetnika z delovnim mestom, ki ga opravlja v času redne 
zaposlitve s ciljem kako mu onemogočiti opravljanje funkcije. Na 
to temo obstaja kar nekaj zanimivega pisnega materiala in osebnih 
izpovedi med »raziskovalcema«. Zanimivo pa je tudi, da že kar 
nekaj mesecev ni bilo nobenega članka v časopisu o aktualnih 
dogodkih s sej Občinskega sveta. Seveda bi bilo potrebno poročati 
o nezakonitih sklepih, ki jih pod taktirko župana sprejemajo njegovi 
mutasti svetniki, kar pa županu ne ustreza in zato člankov ni.  
Tudi veljavnost predčasnih volitev je še vedno pod vprašajem, saj 
bo o zakonitosti postopkov teh volitev v kratkem odločalo Ustavno 
sodišče. Po informacijah pa dogodke okoli volitev preiskuje tudi 
protikorupcijska komisija, tako obstaja velika verjetnost, da se 
lahko ponovno vidimo na volitvah. 

OO SDS, Moravče
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Pisma bralcev

Jubilanti v občini Moravče
Svoj visoki življenjski jubilej, osemdeset let so praznovali:

Pisma bralcev
Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

Ko je oblast omamna slast
Večkrat so mi starejši, ki so doživeli vse strahote druge 
svetovne vojne pripovedovali, kako je bilo takrat v Mo-
ravški dolini, ko so jo mnogi imenovali kar mala Rusija. 
Ko spremljam dogajanje v občini danes, se pogosto 
vprašam, ali nismo tudi danes, tako kot v času vojne, v 

Moravčah država v državi. Preprosto zato, ker zakoni, 
ki so napisani in veljajo za celotno državo Slovenijo, za 
občino Moravče, oziroma župana, ne veljajo. In to kljub 
temu, da pristojna ministrstva župana opozarjajo na 
nezakonitost sprejetih sklepov. Seveda se župan na vse to 
požvižga, češ, kaj mi pa morete, na Moravškem sem jaz 
gospodar. Moram vam priznati, da ste res gospodar, saj 
z vašim devet članskim glasovalnim strojem in podpori 
vaših lokalnih medijev, poteptate vsa načela demokracije, 
zakonitost in različnost mnenj ter interesov. Šli ste tako 
daleč, da ste nezakonito razrešili z mandatom veljavni 
nadzorni odbor in imenovali novega, mirno rečeno, vaš 

Jamšek Antonija, 
Vinje pri Moravčah 10

Gotar Magdalena, 
Limbarska gora 21

Levec  Pavla, 
Drtija 5

Žganec ILIJA, 
Češnjice pri Moravčah 13

Vesel Ana Marija, 
Češnjice pri Moravčah 9

Ocepek Vladimir, 
Spodnji Tuštanj 19

Lenček Dominik, 
VRHPOLJE PRI Moravčah 18

Častitljivih 90 let pa je 
praznoval 

Jubilante je s čestitkami obiskal 
župan. Iskrenim čestitkam se pri-
družujemo tudi iz uredništva.

Učakar Peter, 
Velika vas 8
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Osmrtnice

V SPOMIN
1. avgusta mineva 10 let, odkar je umrl dragi mož, 

oče in dedek

PAVKOVIČ MIRKO 
iz Dol pri Moravčah

Za vedno bo ostal v naših srcih.

Niti z bogom nisi rekel, niti roke nam podal, 
a v naših srcih za vedno boš ostal.

Vsi njegovi

Življenje res ni tisto,
kar se zdi, je le
korak na poti k večnosti.

V SPOMIN
23. julija je minilo pet let, odkar si nas nepričakovano 

zapustil, naš dragi 

FRANC LONČAR 
po domače Lončarjev

iz Prikrnice pri Moravčah
Hvala vsem, ki se ga spominjate, postojite ob njegovem 

preranem grobu in mu prižigate sveče.

Njegovi najbližji

Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče.
Ni več tvojega smehljaja,
le delo tvojih rok ostaja…

nadzorni odbor. Zakaj vaš? Zato, ker imate od petih 
članov, kar štiri iz vaše liste. To je tako, kot če bi mački 
dal, da čuva klobaso. Seveda, je bil nadzorni odbor za 
vas moteči faktor, ker je svoje delo opravljal v skladu z 
svojimi pristojnostmi, predvsem pa namenskost in smotr-
nost porabljenih proračunskih sredstev. In ker smo vam 
za leto 2010 dali negativno mnenje glede porabe prora-
čunskih sredstev, ste se odločili, da pa je to že preveč, kaj 
se pa greste in nas na koncu nezakonito razrešili. Seveda 
bo zadnjo besedo povedalo Upravno sodišče, njegovo 
odločitev pa boste že morali spoštovati, tako kot ste jo v 
primeru predčasnih volitev. Statut občine in Poslovnik 
občinskega sveta spreminjate za dnevne potrebe, brez, 
z zakonom predpisane dvotretinjske včine, za kar je 
potrebno deset glasov svetnikov. In ker vam zmanjka en 
glas, nezakonito razglasite veljavnost sprememb.
Večina občanov od vas pričakuje, da volilne obljube 
končno začnete tudi uresničevati. Sedaj, ko nimate 
nadležne opozicije, ki je po vašem, zavirala nadaljni 
razvoj občine, nimate več nikakršnih ovir, da jih ne 
uresničite. Bliža se mesec september, ko bo potrebno 
sprostiti prostore v šoli, v katerih so sedaj predšolski 
otroci. Kje bodo za njih zagotovljeni prostori? Morda pa 
sedaj, kar naenkrat ni več tako velikega števila otrok, ki 
čakajo na prosto mesto v vrtcu. In, ste morda pozabili v 
svojih nastopih povedati, predvsem upokojencem, ki so 
v pretežni večini vaša volilna baza, in populacija, ki je 
najbolj zainteresirana za gradjno, predvsem pa usluge 
doma starejših, da je izdaja gradbenega dovoljenja v tem 
trenutku vprašljiva, morda pa tudi interes investitorja za 
samo gradnjo. Vaš volilni bonbonček, subvencioniranje 
varstva predšolskih otrok pri zasebnikih z podeljeno 
koncesijo, je kljub velikemu pompu, ki ste ga takrat zga-
njali, zelo majhen, saj ste za ta namen, v letošnjem letu 
v proračunu namenili le tri tisoč evrov.

Miran Cerar, Predsednik OO ZARES-nova politika 
Moravče

V SPOMIN
26. julija je minilo pet let, odkar si nas nepričakovano 

zapustil, naš dragi 

BERNARD ZUPANČIČ 
iz Dešna

Za vedno bo ostal v naših srcih.

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu, mu prižigate svečke
 in se ga spominjate

Vsi njegovi

Ugasnila je luč življenja,
se prižgala luč spomina,
ko ostaja v srcu tiha,
skrita bolečina.

V SPOMIN
2. septembra bo minilo 20 let, odkar nas je mnogo 

prezgodaj zapustil naš dragi

BRANKO MIHALIČ 
po domače Štebalov iz Drtije

Iskrena hvala vsem, ki se ga spominjate in obiskujete njegov prerani grob

Vsi njegovi

S cvetjem ti grob krasimo,
v trajno ljubezen in spomin,
cvetje s solzami orosimo,
a v srcih je še vedno polno bolečin…

V SPOMIN
20. avgusta je minilo žalostno leto, odkar nas je zapustil 

dragi mož, oče, brat in dedek

IVAN KOVIČ 
po domače Podreberski Ivan

iz Sp. Tuštanja pri Moravčah

Toplo in iz vsega srca se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom, 
sodelavcem in znancem, ki so nam kakorkoli pomagali in nam stali ob strani, 
nam vlivali moči in tolažbo. Iskrena hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu, 

mu prižigate sveče, prinašate cvetje in ste ga ohranili v lepem spominu.

Še enkrat vsem in vsakemu posebej iskrena HVALA.

Njegovi najbližji

Tako tiho si živel,
takšno tudi si življenje imel,
zdaj rešen vseh si bolečin,
za tabo ostal je lep, a boleč spomin.

www.moravce. si
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Oglasi

V SPOMIN
 

VALENTIN VEHOVEC 
po domače Trznarjev Tine iz Trzna

Pred letom si omagal in se poslovil.

Njegovi najbližji

Bolečino lahko skriješ,
tudi solze zatajiš,
a praznine, ki ostaja,
nikoli ne nadomestiš.

V SPOMIN
15. julija je minilo leto, odkar nas je zapustila 
naša draga žena, mama, stara mama in sestra

IVANKA ČRV 
iz Zg. Dobrave

Hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu, 
ji prižgete sveče in prinašate cvetje.

Vsi njeni

Ko tvoje zaželimo si bližine,
gremo tja, v mirni kraj tišine.
Tam srce se tiho zjoče,
saj verjeti noče,
da te več med nami ni.

Poraba goriva kombinirano (l/100km): 5,1 - 7,6. Emisije C02 (g/km): 134-175. Slika je simbolna. PooblašËeni uvoznik: Renault Nissan Slovenija, d.o.o., Dunajska 22, 1511 Ljubljana. www.nissan.si

Prepustite se mlademu in drznemu vozilu Nissan Juke, njegovi privlaËni obliki in neverjetnim 
sposobnostim  ter uživajte v prav vsaki vožnji z njim.

Nissan Koncesionar
VzorËna ulica 123,  

1234 Pošta,  
Tel: 01 234 56 78 

www.nissan-koncesionar.si

NeusTaVljiVa eNergija
NissaN JUKE že ZA 14.990 €

Krulc d.o.o.
Cesta heroja Vasje 8

1251 Moravče
Tel.: 01 7231 200

www.nissan-krulc.com
e-mail nissan@nissan-krulc.com

nov salon v Domžalah!
Nudimo vam manikure, pedikure masaže in nego 
telesa. Oglasite se in si privoščite trenutek sprostitve 
in nege.
Za vse dodatne informacije nam pišite na
negaezoterika@gmail.com
ali pokličite:
Urša: 041 635 902 za masažo in nego telesa
Jana: 051 793 -030 za nego rok in nog ter refleksno 
masažo stopal

VESELIMO SE VAŠEGA OBISKAwww.moravce. si

Poraba goriva kombinirano (l/100km): 5,1 - 7,6. Emisije C02 (g/km): 134 -175.
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Oglasi

Franšizne trgovine Mercator

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10, 1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

Avbelj Milan s.p.
Stegne 1, 1251 Moravče

Tel.: 01/723-14-76    
GSM: 041/641-446

www.mizarstvo-avbelj.si

•	kuhinje

•	otroške	sobe

•	predsobe

•	vgradne	omare

•	pisarniško	pohištvo
kompaktne biološke

čistilne naprave

Alenka Župan  s.p. 
Računovodske in knjigovodske  storitve 

za s.p. in  d.o.o., možnost nakupa ali 
 najema lastne programske opreme   

 Tomanova  pot 9, 1251  Moravče 
Telefon/Fax:  059 - 045 - 909  

Računovodstvo (GSM): 041 - 643 - 856  
E-mail: zupan.alenka@spc-zupan.si 

Program. oprema (GSM): 041 - 620 - 753 
     www.spc-zupan.si   E-mail: spczupan@spc-zupan.si 

Alenka Župan  s.p. 
Računovodske in knjigovodske  storitve 

za s.p. in  d.o.o., možnost nakupa ali 
 najema lastne programske opreme   

 Tomanova  pot 9, 1251  Moravče 
Telefon/Fax:  059 - 045 - 909  

Računovodstvo (GSM): 041 - 643 - 856  
E-mail: zupan.alenka@spc-zupan.si 

Program. oprema (GSM): 041 - 620 - 753 
     www.spc-zupan.si   E-mail: spczupan@spc-zupan.si 

TEČAJ CPP: 05.09.2011, 12.09.2011 in 19.09.2011
TEČAJ ZA IZPIT ZA TRAKTOR: 03.10.2011

!! TEČAJI CPP – BREZPLAČNI !!  
- novi zakon je skrajšal čas izvajanja tečaja na 1 teden in spremenil 

program usposabljanja! glavna sprememba:   pred pričetkom voženj  
je potrebno opraviti Izpit iz teorije na Izpitnem centru Domžale, za kar 
potrebujete poleg tečaja cpp, še zdravniško spričevalo, opravljen tečaj 

prve pomoči in pa dopolniti 17 let in pol - ne več 18 let). 
Izpit iz vožnje pa se opravlja, ko dopolnite 18 let.

Nakup gospodinjskega 
plina s pika Mercator 

kartico –
NAJUGODNEJŠI NAKUP!
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